
Riksmötestrycket, mars 2006

Nu är det dags igen att träffas vid Lions
Riksmöte. Dagarna 25–26 maj 2006
ses vi i Trollhättan för att uppleva många
spännande och intressanta möten.

Riksmötesförhandlingarna
innehåller 8 bra motioner, inskickade
från klubbarna, som närvarande dele-
gater skall ta ställning till. Guvernörs-
rådet har också förslag som det skall
beslutas om.

Seminarier
Två seminarier anordnas,under torsdagen
den 25 maj klockan 13.00–15.00, som
kan ge deltagarna värdefull information
om två olika men ändå viktiga samhälls-
frågor.

”Ge oss vad vi tål”
Är namnet på ett seminarium som
handlar om allergikernas vardag,
problem med mera.Medverkande är
bland annat Göran Wennergren - profes-
sor vid Göteborgs universitet och Drott-
ning Silvias barn- och ungdomssjukhus,
Ann-Charlotte Egmar - leg sjuksköter-
ska samt med dr. Arbets- och
Miljömedicin, Centrum för Folkhälsa,
Stockholms läns landsting, Ingalill
Bjöörn - allergikonsulent och ordförande
i Astma- och Allergiförbundet, Britta
Andersson - ordförande i Astma- och
Allergiförbundets Forskningsfond.

Seminariet vill ge allergin ett
ansikte genom patientens perspektiv.
Förutom beskrivningar av hur det är att
leva med allergi, ges kunskap om

omfattningen och ökningen av allergier
samt forskning kring allergi och livs-
kvalitet och barns allergier. Tillfälle ges
för frågor och diskussion.

”Våldet i samhället”
Är namnet på det andra seminariet som
handlar om brottslighetens omfattning
och utveckling,om våldet i synnerhet
samt om det brottsförebyggande arbetet.
Seminarieledare är professorn i
kriminologi Jerzy Sarnecki, Stockholms
universitet.

Tillfälle ges till frågor och dis-
kussion. Detta  seminarium passar väl in
i Lions tema för 2005-2006 som är
”Lions mot våld och droger”.

Jag är övertygad om att ni som kommer
till Riksmötet i Trollhättan kommer att få
upplevelser som ni sent skall glömma.
Arrangerande klubbar har lagt ner ett
stort arbete på att göra ett intressant
program för oss besökare.

Jag uppmanar alla klubbar och
distrikt att ta med era fanor så får vi
uppleva en stor fanborg med parad. Vi
som är i Trollhättan får också uppleva ett
magnifikt vattenpåsläpp vid Oscarsbron.

Ni är alla varmt välkomna till
Trollhättan  och Lions Riksmöte 2006.

Lennart Löf
Guvernörsrådets ordförande
2005-2006

”Minnesvärda
upplevelser
väntar er”

Bilden är från fallen i Trollhättan. Riksmötesdeltagarna kommer själva att få uppleva
detta mäktiga scenario från Oscarsbron när Vattenfall släpper på vattnet. Till Oscars-
bron går vi Lions i parad från Hotell Swania.

Innehållsförteckning över Riksmötestrycket:
Riksmötestrycket innehåller bland annat de handlingar som ska

behandlas under årets riksmötesförhandlingar.
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Guvernörsrådet

GRO Håkan Johansson,
LC Stockholm/Globen

DG 101A Bo Sahlén, LC Tyresö
DG 101B Arvo Metzmaa,

LC Hallstahammar
DG 101GD Lars Gunnar Holmberg,

LC Mora
DG 101N Elisabet Lindqvist,

LC Sollefteå/ Nipsippan
DG 101P Göran Engström,

LC Skellefteå
DG 101S Åke Lind, LC Wä
DG 101SM Åke Hultqvist, LC Sävsjö
DG 101 SV Ulf Svenzon,

LC Skillingaryd/
Vaggeryd

DG 101U Frank Smith,
LC UpplandsVäsby

DG 101VG Ralph Ahlquist,
LC Göteborg/ Tuve Säve

Sammanträden
Guvernörsrådet

2004-07-09 Dearborn, USA
2004-07-09 Detroit/London
2004-07-13,22 E-post
2004-08-28,29 Stockholm
2004-10-06 Telefonmöte
2004-11-13,14 Åhus
2005-01-13,14 Torshavn, Färöarna, i

samband med NSR
2005-02-36,27 Sundsvall
2005-05-06,08 Halmstad i samband med

riksmötet
2005-05-30 Telefonmöte
2005-06-19 Stockholm

Verkställande utskottet

GRO Håkan Johansson,
LC Stockholm/Globen

IPGRO Finn Bangsgaard,
LC Svansjö

VGRO Lennart Löf, LC Gävle
EC/PDG Annette Eiserman-

Wikström, LC Mölndal/
Kvarnbyn

Verkställande utskottet har genomfört 11
möten varav 5 av dessa var telefon-
möten.

Verksamheten
Lions har under verksamhetsåret varit
engagerade i ett antal olika hjälpprojekt.
Samtliga  har genomförts på ett mycket
förtjänstfullt sätt – ett sätt som vi kan
vara stolta över.
Tsunamikatastrofen:
Lions engagemang vid olika aktiviteter
för att samla in pengar till katastrofens
offer har etsat sig fast i minnet. Totalt

samlade Lions in ca 10 miljoner kronor
varav ca 1,8 miljoner kronor via Sveriges
Lions Hjälpfond– medel som nu används
för att återuppbygga samhälle som rase-
rats och hjälpa de människor, som drab-
bades så svårt av katastrofen.

Novozybkov, Ryssland
Slutförande/invigning av fas 1 i ombyg-
gnad/renovering av kvinnoklinik och
mödravårdscentral. Riksmötet i Halm-
stad beslutade att fortsätta med fas 2 till
en total kostnad av 1,5 miljon koronor

Slutförande/invigning av Maarja
Village, Estland
Under verksamhetsåret slutfördes
projekten.

Grozny, Tjetjenien
Riksmötet i Halmstad  beviljade 300 000
kronor för inköp av reservdelar till
vattenreningsanläggning.

MD kontoret
MD:s kontor i Bromma har under året
varit bemannad med fyra heltidsan-
ställda:
Jan Demuth - ansvarig för
ekonomifunktionen,
Maud Nordell – ansvarig för PR/Info
inklusive redaktör för tidningen The
Lion,
Cynthia Lo – ansvarig för kansli,
Siv Edwards/Bernard Gradiska –
ansvarig för marknadsföring/försäljning
av Lionsartiklar.

VU och GRO har iklätt sig rollen som
ansvarig för den löpande verksamheten
på kontoret.

Siv Edwards slutade 2005 03 31 med
pension efter ett 17 års förtjänstfullt
arbete på Lions kontor. Som ersättare för
Siv Edwards erbjöds Bernard Gradiska
2005 03 07 provanställning.2005 09 07
omvandlades denna till fast anställning.

Internationella möten
Guvernörsrådet har deltagit i den inter-
nationella kongressen i Detroit samt vid
Nordiska samarbetsrådets möte i Tors-
havn, Färöarna. Vid det Nordiska
Samarbetsrådets möte deltog även VU,
IRD Björn Palmer, YED Hans
Folkesson, BYED Jan Lofjärd, FUU-
ordförande Lennart Wester, MDLDC
Peter Danilo, Hans-Åke Lindelöw som
Nordisk Koordinator för Convention i
HongKong samt Kjell Jonsson som
ledamot i AU NSR.

Vid Europaforum Rom deltog för
Multipeldistriktets räkning GRO Håkan
Johansson, VGRO Lennart Löf, IRD

Björn Palmer, YED Hans Folkesson,
BYED Jan Lofjärd samt ansvarig för
LEO Kenneth Persson. För första gången
deltog en kandidat - Emil Jonasson - från
Sverige i den årliga musiktävlingen.
Sveriges deltagare placerade sig på en
hedrande tredje plats med ett special-
omnämnande.

Kommittéerna
Samtliga kommittéer har på ett mycket
förtjänstfullt sätt fullgjort sina uppdrag
och deras verksamhet kan ni läsa om i de
rapporter som finns på andra sidor av
Riksmötestrycket.

Sveriges Lions Katastrofberedskap
2004 10 28 tecknades inom ramen för
Katastrofberedskapen ett avtal med
Statens Räddningsverk om inköp/lagring
av tält att användas vid katastrofer.
Under hösten  beställdes tält och kaminer
till ett pris på ca kr 444 000. Vidare har
Lions erbjudit sig att ställa upp som
volontärer vid omedelbara nödsituation-
er. Så här långt har en Lion genomgått
den utbildning som Statens Räddnings-
verk kräver. Därutöver utbetalades från
Katastrofberedskapen kr 800 000 som
omedelbar katastrofhjälp i anslutning till
Tsunamikatastrofen i Sydostasien.

Medlemsutvecklingen
2004 07 01 – 2005 06 30
Utvecklingen av ett nytt webbaserat
medlemsregister har påbörjats under
verksamhetsåret. Asikten är att detta
skall vara fullt integrerat med kontoret i
Oak Brook vad avser månadsrapporter-
ingen. Klubbarna skall därmed slippa
den dubbla registerhanteringen som har
varit nödvändig med vårt tidigare
svenska register. Trots att stora ansträng-
ningar lagts ner för att säkerställa driften
i det gamla register finns ändå en viss
osäkerhet vad avser medlemssiffrorna.
En mera omfattande avstämning kommer
att göras i samband med att det nya
registret tas i drift.

Ekonomi
Ekonomin kännetecknas av en fortsatt
stram återhållsamhet vad gäller de
administrativa kostnaderna. Dock utan
att ge avkall från den nödvändiga
vidareutvecklingen av våra funktionärer
vad gäller Lions och lionerfarenheter
både nationellt och internationellt.
Vidare har Guvernörsrådet i år förlagt
sina möten i norr, söder och mellersta
Sverige i syfte att göra det möjligt för så
många Lions som möjligt att närvara vid
något av våra möten.
Årets resultat blev -6102  kronor. För
ytterligare information hänvisas till
redovisat bokslut.

Riksmötet i Halmstad
Riksmötet i Halmstad genomfördes på
ett förtjänstfullt sätt av de arrangerande
klubbarna 2005 05 05 – 2005 05 07 i
närvaro av 1061 besökare och 518
delegater. Internationelle styrelseleda-
moten Jan A Holtet hedrade Riksmötet
med sin närvaro. Därutöver hedrades
Riksmötet av sex utländska liongäster
med partners från de nordiska länderna
samt Estland och Tyskland.

Riksmötet gästades också av
Kommunalfullmäktiges ordförande,
ordförande i Stiftelsen för Astma &
Allergiförbundets forskningsfond,
generalsekreteraren för Svenska
Handikappförbundet.

Avslutningsvis
vill jag på Guvernörsrådets vägnar rikta
ett stort tack till er alla – ingen nämnd
och ingen glömd - för det fina arbete
som ni har utfört och de insamlings-
resultat, som ni nått under verksamhets-
året. Stor kunskap med ambitionen att
fullgöra uppdragen på ett förtjänstfullt
sätt präglar verksamheten. Låt oss
tillsammans fortsätta arbeta för att de
som behöver vår hjälp ute i samhället
såväl lokalt som internationellt får den
hjälp de såväl behöver.

Håkan Johansson
Guvernörsrådets ordförande 2004-2005

Förvaltningsberättelse

Guvernörsrådets redogörelse
för 2004-07-01 – 2005-06-30
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Balansräkning  Not 2005-06-30 2004-06-30

Övriga kortfristiga skulder   75 234 86 471

Förutbetalda projektmedel  Not 5 6 277 463 6 252 442

Övriga projekt/avsättningar   212 297 137 000

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter   128 424 36 933

Summa kortfristiga skulder   6 748 244 6 771 080

   

Summa eget kapital och skulder   8 052 983 8 099 614

   

   

Årsbokslut för räkenskapsåret   2004-07-01 – 2005-06-30 

Lions Clubs International MD 101 

Org. nr 802004-3728 

 

 

 

Resultaträkning  Not 2004/2005 2003/2004

     

Föreningens intäkter  Not 1 5 118 910 4 533 854

   5 118 910 4 533 854

   

Föreningens kostnader   

Direkta kostnader   -3 678 593 -2 804 530 

Övriga externa kostnader   -43 851 -199 487

Personalkostnader   -1 347 738 -1 326 136

Avskrivningar av materiella och immateriella 

anläggningstillgångar 

  

-62 865 -159 706

Summa föreningens kostnader         -5 133 047       -4 489 859

   

Verksamhetsresultat   -14 137 43 995

   

Resultat från finansiella intäkter   

Övriga ränteintäkter och liknande 

resultatposter 

  

13 176 47 325

   -961 91 320

   

Räntekostnader och liknande resultatposter   -3 177 - 2 568

Resultat efter finansiella poster   -4 138 88 752

   

Skatt   -1 964 -33 021

Årets resultat före fördelning                -6 102 55 731

   

 

     

   

   

Fördelning av årets resultat             

Årets resultat enligt resultaträkningen (se 

ovan) 

  

         - 6 102         55 731

Utnyttjande av ändamålsbestämda            68 399            90 336

medel/fonderingar från tidigare år   

Reservering av ändamålsbestämda    

medel/fonderingar som erhållits men inte                50 705 

utnyttjats under året   

Kvarstående belopp för året/balanserat kapital          113 002       146 067

   

   

 

 

Balansräkning  Not 2005-06-30 2004-06-30

     

     

Balansräkning  Not 2005-06-30 2004-06-30

     

     

Tillgångar   

   

Anläggningstillgångar   

   

Immateriella anläggningstillgångar 

Medlemsregister 

  

Not 2 0 25 235

     

Materiella anläggningstillgångar   

Inventarier   Not 3 41 138 53 718

   41 138 78 953

   

Summa anläggningstillgångar   41 138 78 953

     

     

Omsättningstillgångar   

   

Varulager m.m.   42 055 74 268

   

Kortfristiga fordringar   

Kundfordringar   371 980 237 271

Övriga kortfristiga fordringar   235 032 252 712

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter   81 283 182 421

   688 295 672 404

   

   

Kortfristiga placeringar   3 967 128 1 979 300

   

Kassa och bank   3 314 367 5 294 689

              

              

     

Summa omsättningstillgångar   8 011 845 8 020 661

   

   

Summa tillgångar   8 052 983 8 099 614

   

 

Balansräkning  Not 2005-06-30 2004-06-30

   

Eget kapital och skulder   

   

Eget kapital  Not 4 

Bundet eget kapital   1 000 000          916 334

Dispositionsfond   62 402 0

Ändamålsbestämda medel   248 439 266 133

Årets resultat   -6 102 146 067

   

Summa eget kapital   1 304 739 1 328 534

   

Kortfristiga skulder   

Leverantörsskulder   54 826 232 348

Skatteskulder   0            25 886

Resultat och balansräkning
Noter 
 

Not 1 Föreningens intäkter 
 
  2004/2005 2003/2004

    

Medlemsavgifter  3 389 011 3 367 127

Intäkter i form av bidrag  954 336              819 795

Annonsintäkter  0 15 864

Diverse intäkter/försäljning  775 564 331 068

Totalt  5 118 911 4 533 854

 

 

Not 2  Immateriella anläggningstillgångar 
 

  2005-06-30 2004-06-30

  
  

Ingående anskaffningsvärden  174 735 174 735

- Aktiverade utgifter  

Utgående ackumulerade anskaffningsvärden  174 735              174 735 

  

Ingående avskrivningar  -149 500 -124 262

- Avskrivningar  -25 235 -25 238

Utgående ackumulerade avskrivningar  -174 735 -149 500

  

Utgående restvärde enligt plan  0 25 235

  

 

Not 3 Inventarier 
 

  2005-06-30 2004-06-30

    

Ingående anskaffningsvärden  607 791 559 837

- Inköp  25 050 47 954

Utgående ackumulerade anskaffningsvärden  632 841 607 791

  

Ingående avskrivningar  -554 073 -419 605

- Avskrivningar  -37 630 -134 468

Utgående ackumulerade avskrivningar  -591 703               -554 073

  

Utgående restvärde enligt plan  41 138 53 718

 

 

Not 4 Rörelseförändringar Eget kapital 
 

       

       Bundet         Dispositions  Regl.fond Kompetens  Alecta          

      eget  kapital   fond              RM          utveckling    medel 

 

 

IB 01/7 

2004 

 

 

      916 334 

 

 

  146 068 

 

 

   91 096 

 

 

  113 223

 

 

  61 814 

 

 

 1 328 535 

 

 2003/2004 

   Resultat 

 

 

 

 

 

    62 402 

    

 

      62 402  

Vinstdisp. 

enligt 

RM 

 

 

        83 666  

 

 

 -146 068 

 

 

   50 705 

 

 

 

 

 

  

 

 

     -11 697  

Utnyttjande 

av 

ändamåls- 

medel 

    

 

    - 7 969

 

 

- 60 430 

 

 

     -68 399 

 

 

Årets 

resultat 

  

 

 

   -  6 102 

    

 

   

       -6 102 

 

UB  

30/6 2005 

 

 

   1 000 000 

 

 

     56 300 

 

 

 141 801 

 

 

  105 254

 

 

    1 384 

 

 

 1 304 739 

 

Not 5 Förutbetalda projektmedel 
 

   2005-06-30 2004-06-30

Utgående kapitalbehållning:     

Disposition   0 105 188

Penningpåse   855 720 0

Handikappfonden   648 147 778 600

Lions mot narkotika   90 501 78197

LEO   1 752 1 752

Miljö   0 9 689

NSR Sverige   63 532 340 319

NSR Norden   267 370 10 924

Orkester Norden   46 772 45 657

Katastrofberedskapen   1 708 725 1 969 695

Katastrof Tält   490 934

Katastrof Asien   447 363

Synvård/Vision for all   135 406 115 286

Maarja Village   63 779 1 163 112

Lärarutbildningen, Rumänien   0 121 881

Novozybkov   962 543 823 063

Lions Flyghjälp   0 175

Viljandi Estland   53 299 437 200

Ungdomsläger   81 237 -124 204

Oskarshamnslägret   360 383 351 537

Radiohjälpen Världens barn   0 24 371

Totalt   6 277 463 6 252 442

 

Redovisnings- och värderingsprinciper
Föreningens redovisnings- och värderingsprinciper överensstämmer med Bokföringslagen. Om
inget annat framgår är principerna oförändrade sedan föregående år.
Intäkter och kostnader: Samtliga bidrag från LCI mfl redovisas i enlighet med BFN R5 om statliga
stöd, dvs de intäktsförs endast om det med hög grad av sannolikhet kan bedömas att stödet inte
kommer att återkrävas. Bidrag skuldförs därför till dess att de utgifter som bidraget skall täcka
uppkommer. Inget stöd nettoredovisas mot kostnader. Intäkter i form av medlemsavgifter intäkts-
förs när betalning erhålles. Fordringar upptas till det belopp, som efter individuell bedömning
beräknas bli betalt. Kortfristiga placeringar värderas till det lägsta anskaffningsvärdet och verkligt
värde (marknadsvärde). Utändska valutor, fordringar och skulder i utländsk valuta värderas till
balansdagens kurs. Varulager värderas till lägsta av anskaffningsvärde och verkligt värde.
Anläggningstillgångar avskrivs systematiskt över den bedömda nyttjandetiden.
Följande tider tillämpas: immateriella anläggningstillgångar 3 år och inventarier 3-5 år.
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Kommentar till budgetutfall och resultat för år 2004-2005
samt förslag till beslut

Till föreningsstämman i Lions Clubs
International MD 101

Org nr 802004-3728

Vi har granskat årsbokslutet och bokfö-
ringen samt guvernörsrådets förvaltning i
Lions Clubs International MD 101 för
räkenskapsåret 2004-07-01 – 2005-06-30.
Det är guvernörsrådet som har ansvaret
för räkenskapshandlingarna och förvalt-
ningen och för att bokföringslagen
tillämpas vid upprättandet av årsbok-
slutet. Vårt ansvar är att uttala oss om
årsbokslutet och förvaltningen på
grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god
revisionssed i Sverige. Det innebär att vi
planerat och genomfört revisionen för att
i rimlig grad försäkra oss om att årsbok-
slutet inte innehåller väsentliga felaktig-
heter. En revision innefattar att granska
ett urval av underlagen för belopp och
annan information i räkenskaps-
handlingarna. I en revision ingår också att
pröva redovisningsprinciperna och
guvernörsrådets tillämpning av dem samt
att bedöma de betydelsefulla uppskatt-
ningar som guvernörsrådet gjort när de
upprättat årsbokslutet samt att utvärdera
den samlade informationen i årsbokslutet.
Vi har granskat väsentliga beslut, åtgärder

och förhållanden i föreningen för att
kunna bedöma om någon guvernörsråds-
ledamot har handlat i strid med
bokföringslagen eller föreningens stadgar.
Vi anser att vår revision ger oss rimlig
grund för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med
bokföringslagen.

Guvernörsrådets och utskottets ledamöter
har enligt vår bedömning inte handlat i
strid med föreningens stadgar. Vi till-
styrker att föreningsstämman fastställer
resultaträkningen och balansräkningen för
föreningen och beviljar Guvernörsrådets

Willy Lindgren
Förtroendevald revisor

Revisionsberättelse

ledamöter ansvarsfrihet för räkenskaps-
året.

Kristianstad och Västervik den 30
december 2005.

Jan-Inge Andersson
Auktoriserad revisor

Intäkter                   Budget        Utfall    
Nationella avgifter 1 3 455 3 389 
LCI ersättning pers och lokal 2 268 362 
Avgift seminarier 4x1000x10 3 40 40 

Avgift utbildn vDG 5x1000x10 4 50 50 
Postpengar 1000x10 5 10  
Postpengar 6 25 37 
Tidningen The Lion 7 562 622 
Försäljning Handboken 8 134 157 
Försäljning 9 70 -5 
Ränteintäkter 10 50 13 
Summa intäkter  4 664 4 665 

    

Kostnader    
Personalkostnader 11 1 497 1347 
Lokaler o drift 12 635 656 
GRO, GR och VU 13 343 333 
Riksmöte 14 229 229 
Nordiskt samarbetsråd 15 200 383 
Convention o Europa Forum 16 137 246 
Kommittén för framtidsfrågor 17 330 310 

Kommittén för humanitär verk- 18 75 50 
Kommittén för ungdomsprojekt 19 95 94 
Övriga kommittéer 20 0 59 
Riksvalnämnden 21 20 18 
Hedersrådet 22 2  
Marknadsföring 23 250 175 
Tidningen The Lion 24 562 541 
Handboken 25 134 132 
Avsättning ID-kandidat 2006-08 26 30 30 
Oförutsett 27 11   
Summa kostnader  4 550 4 603 

    

Resultat före avskrivningar  114 62 
    

Avskrivn. o finansiella kostnader 28 -114 -66 

    

Resultat efter avskr o finans  0 -4 
    

Skatter 29  -2 

    

Årets resultat  0 -6 

Intäkter 
1. Medlemsminskning medför att endast 14.421 med-

lemsavgifter kunnat utdebiteras mot  budgeterat 
14.700. 

 
 2.  Ersättning från LCI har utgått med 252.000  för per-

sonal, 32.000 för lokaler samt övriga ersättningar 
med 78.000 kronor. 

 
 3-4.Enligt plan 
 
 5-6.Postpengarna har nettoredovisats. Totalt erhållit 

278.000 kronor. Utbetalningar till distrikten har 
gjorts med 242.000. 

 
 7. Ersättning från LCI budgeterad med $4,75. Efter 

beslut från LCI:s styrelse har ersättningen höjts till 
$6,00. 

 
 8. Se punkt 25. 
 
 9. Försäljningen nettoredovisad. Nedskrivning av inne-

stående lager har gjorts med 32.000 kronor, vilket 
medför att ett negativt nettoresultat uppstår.  

 
 10. De totala ränteintäkterna  har proportionerligt förde-

lats på projektmedel och administrativa medel. 

Kostnader 
11. Kontorsbemanningen har under året varit lägre än 

vad som förutsatts i budget. 
 

 12-13-14. Enligt plan 
 

 15. Tillkommande belopp utöver budget är reglering av 
balansposter och administrativa NSR-avgifter med 
c:a 130.000 kronor samt Conventionkostnader av-
seende år 2005-2006 med 35.000.   

 

 16. Kostnader om c:a 100.000 avseende år 2005-2006 
har bokförts på år 2004-2005. 

 

 17-18-19. Enligt plan 
 

 20. Under året beslutat och avhållet IT-seminarium 
som ej budgeterats. 

 

 21-22. Enligt plan 
 
 23. Budgeterat belopp ej utnyttjat. 
 

 24.  Enligt plan 
 

 25. Tryckning av handboken. Div. övriga kostnader 
hänförliga till handboken har bokförts på Loka-
ler/Drift. 

 

 26. Enligt plan. 
 

 27. Beloppet utnyttjat under andra rubriker. 
 

 28. Planenliga och extraordinära avskrivningar av in-
ventarier. 

 

 29. Restitution av skatter från föregående år minskade 
med debiterad löneskatt på personalens pensions-
inbetalningar  

 
 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att:   
       Underskottet om 6.102 kronor i 2004-2005 års bok-

slut regleras mot innestående kapital i dispositions-
fonden. 
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Kortfattad redogörelse för Guvernörsrådet tiden 2005-07-01 - 2006-02-28

Vid riksmötet i Halmstad
beslutades om inriktning och
tema för Sveriges Lions under
verksamhetsåret 2005 – 2006

Lions mot våld och droger

Guvernörsrådet
GRO Lennart Löf,

LC Gävle
DG101-A Willy Bäckström,

LC Strängnäs
DG 101-B Monica Nero,

LC Lindesberg/Kristina
DG 101-GD Liss-Britt Landén,

LC Gävle/Ankaret
DG 101-N Mona Larsson,

LC Mörsil
DG 101-P Peder Nordlund,

LC Råneå
DG 101-S Ingrid Jerlsten,

LC Landskrona/Citadella
DG 101-SM Bengt Almqvist,

LC Karlskrona
DG 101-SV Allan Larsen,

LC Halmstad
DG 101-U Per-Erik Josefsson,

LC Bålsta
DG 101-VG Bengt-Arne Bengtsson,

LC Tranemo

Guvernörsrådssammanträden
2005-07-01 Hong Kong, Kina
2005-08-13-14 Upplands Väsby
2005-11-12-13 Östersund
2006-01-20-22 Kuusamo,Finland
2006-02-25-26 Karlskrona

Verkställande utskottet
GRO Lennart Löf, LC Gävle
IPGRO Håkan Johansson,

LC Stockholm/Globen
VGRO Annette Eiserman-

Wikström,
LC Mölndal/Kvarnbyn

Ekonomisk Ralph Ahlquist,
controller LC Göteborg/ Tuve Säve

Verkställande utskottet har haft 5 möten

Internationella möten
Guvernörsrådet har deltagit i den
internationella kongressen i Hong Kong,
Kina samt vid NSR-mötet i Kuusamo,
Finland.

Vid Europaforum i Stuttgart, Tyskland,
deltog som representanter för Multipel-
distriktet GRO Lennart Löf, VGRO
Annette Eiserman-Wikström, PIP Sten
Åkestam, PID Bruno Ahlqvist, PID
Heinz Ondreika, kontaktperson Orkester
Norden PCC Lennart Fridén och
kontaktperson LEO PDG Kenneth
Persson.

Vid den Europeiska
musiktävlingen, i samband med Europa-
forum deltog på trumpet Morten Hetland
som kom på en hedrande 5:e plats.

Vid Europeiska YE-mötet 05-09-
22-24 i Leipzig, Tyskland, deltog YED
Hans Folkesson och BYED Jan Lofjärd.

Verksamheten

Framtidskommittén
För att preparera distriktens
coordinatorer inför varumärkeskam-
panjen arrangerades den 8-9/10 2005 ett
seminarium som syftade till att ge del-
tagarna material och verktyg för att i
distrikten kunna informera klubbarna om
kampanjen och klubbarnas agerande i
samband med annonseringarna.

Utbildning av vice distrikts-
guvernörer har genomförts planenligt vid
fyra tillfällen, återstår en utbildningshelg
med avslutande examen.

Den 18-19 januari 2006
genomfördes ett medlemsseminarium,
för att stärka distriktens viktiga arbete
med att öka antalet medlemmar och att
starta nya klubbar.

Vad gäller medlemstillväxten så
följer vi den internationella presidentens
målsättning + 1, vilket betyder att
varje klubb skall öka med netto en
medlem och varje distrikt skall öka med
1 ny klubb.

Humankommittén
Vid riksmötet i Halmstad beslutade RM
att inköpa reservdelar till pumpan-
läggningar för färskvatten i Grozny.
Reservdelarna har inköpts för 300 000:-
Svårigheter att få införseltillstånd av
Tullmyndigheterna i Ryssland har
fördröjt leveransen. Enligt det senaste
beskedet kommer leverans att ske i
mitten av mars 2006.

I Novocybkov pågår renovering
av Hus B, arbetet fortlöper enligt
planerna. Invigning planeras till 1 juni,
2006.

Projekt Viljandi har slutförts med
mycket gott resultat. Projektledaren PDG
Alf Werner, LC Ludvika, fick av
Estlands president mottaga medalj för ett
fint genomfört arbete med pojkhemmet i
Viljandi.

Sveriges Lions Katastrofberedskap
I samråd med Statens räddningsverk
skickades 75 vintertält med kaminer till
jordbävningsdrabbade områden i
Pakistan endast 3 dagar efter att
katastrofen inträffade. Med vid denna
den första Svenska transport medföljde
Lion Lina Eiserman-Ålund för att vara
behjälplig med att resa tälten. Senare har
Lions i Sverige insamlat 2 600 000:- till
tält. Ytterligare 150 tält har skickats till
Pakistan i samarbete med Lionklubbar i
Pakistan.

Katastrofberedskapen har också
skickat 150 000:- för en snabb insats för
drabbade människor i Pakistan

Ungdomskommittén
Totalt har 85 anmälningar inkommit till
utländska läger sommaren 2006. Alla
ungdomar är placerade. Svenska läger
kommer att hållas i 101-GD, 101-SV och
101-VG. Anmälningar har börjat komma.

Kontoret

På kontoret arbetar idag Jan Demuth
ekonom och kontorschef, Maud Nordell
redaktör och PR-ansvarig samt Cynthia
Lo suppliesförsäljare och sekreterare.
Bernard Gradiska som tidigare arbetade
med supplies slutade sin anställning på
egen begäran den 3 februari 2006.

Avslutningsvis
Det är glädjande att så många klubbar
har genomfört, eller kommer att
genomföra, aktiviteter med årets tema
som utgångspunkt ”Lions mot våld och
droger”. Medlemmar och klubbar har
också visat stort engagemang för att
hjälpa drabbade familjer i Pakistan
genom att satsa på inköp av tält.
Guvernörsrådet vill framföra ett stort
tack till Er alla för ett fint arbete som
genomförts.

På Guvernörsrådets vägnar
Lennart Löf
GRO  2005-2006

Ge oss vad vi tål!
Ett seminarium om vår tids största folksjukdom ALLERGI
Torsdag 25 maj kl 13–15. I lokal PAN, Folkets Hus/Kulturhuset

Idag har fler än 1,5 miljoner barn och vuxna i Sverige någon form
av allergisjukdom som påverkar det dagliga livet. Mer än dubbelt
så många som på 1970-talet.

Sedan Röda Fjäderninsamlingen 1989 tillsammans med Lions har
fonden delat ut mer än 88 miljoner till allergiforskning. Seminariet
vill ge  allergin och allergiforskningen ett ansikte genom patien-
tens perspektiv. Förutom beskrivningar av hur det är att leva med
allergi, ges kunskap om omfattning och ökning samt aktuell forsk-
ning kring allergi och livskvalitet och barns allergier.

Medverkande: Ingalill Bjöörn, allergikonsulent och ordförande i Astma- och Allergiförbundet

möter patienter med egna erfarenheter. Ann-Charlotte Egmar, leg sjuksköterska, med dr,

Arbets- och Miljömedicin, Centrum för Folkhälsa, Stockholms läns landsting om allergi och

livskvalitet. Göran Wennergren, professor vid Göteborgs universitet och Drottning Silvias barn-

och ungdomssjukhus, om barns allergier nu och i framtiden.

Moderator: Britta Andersson, ordförande i Astma- och Allergiför-

bundets Forskningsfond.

Varmt välkomna!
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Valärenden

Inkomna nomineringar av de
befattningshavare som skall väljas
av Lions Riksmöte och förslag till
Riksmötet från Riksvalnämnden.

Guvernörsrådsordförande
2006-2007:

Annette Eiserman-Wikström,
LC Mölndal / Kvarnbyn
Nominerad av:
A, B, GD, N, P, S, SM, SV, U och VG

Riksvalnämnden förordar:
Annette Eiserman-Wikström

Vice Guvernörsråds-
ordförande 2006-2007:

Gunnar Lärka, LC Täby
Nominerad av:
A, GD, N, S, U, och VG

Kenneth Persson, LC Reng/Höllviken
Nominerad av:
B, P, samt en klubb  i GD, och två
klubbar i VG

Riksvalnämnden förordar:
Gunnar Lärka

Revisorer

Auktoriserat revisionsbolag:
Som auktoriserat revisionsbolag föreslås
omval av Adrian&Partners AB.

Förtroendevald  revisor, ordina-
rie 2006-2007:

Willy Lindgren, LC Västervik
Nominerad av:
 A, B, N, P, S, SM, SV, U och VG

Karl-Rudolf Pettersson, LC Botkyrka
Nominerad av:
A, B, N, P, S, SV, U och VG

Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv
Nominerad av:
En klubb i VG

Riksvalnämnden förordar:
Willy Lindgren

Förtroendevald revisor, ersät-
tare 2006-2007:
Kurt Boman, LC Valbo
Nominerad av:
GD

Karl-Rudolf Pettersson, LC Botkyrka
Nominerad av:
A, B, N, P, S, SV, U och VG
Hans-Åke Lindelöw, LCVinslöv
Nominerad av:
En klubb i VG

Riksvalnämnden förordar:
Karl-Rudolf Pettersson

Riksvalnämnden

Tre ledamöter skall väljas 2006-
2007:

Bruno Ahlqvist, LC Gävle/Norra,
(Två år i RVN):
Nominerad av:
A, B, GD, N, P, S, SM, SV, U och VG

Jan-Erik Hulth, LC Eskilstuna
Nominerad av:
A och N

Håkan Johansson, LC Sthlm/Globen
Nominerad av:
SV

Åke Lind, LC Wä (Ett år i RVN)
Nominerad av:
A, B, GD, N, P, S, SM, SV, U och VG

Elisabet Lindqvist, LC Sollefteå/
Nipsippan
Nominerad av:
1 klubb i GD

Peder Nordlund, LC Råneå
Nominerad av:
P, S och SM

Erik Wahlund, LC Tierp
Nominerad av:
GD och U

Riksvalnämnden förordar:
Bruno Ahlqvist, Åke Lind och Jan-
Erik Hulth

Riksvalnämndens ordförande
2006-2007:

Bruno Ahlqvist, LC Gävle Norra
Nominerad av:
A, B, GD, N, S, SM, SV, U, och VG

Åke Lind, LC Wä
Nominerad av:
En klubb i VG

Riksvalnämnden förordar:
Bruno Ahlqvist

Riksvalnämnden inom Lions Clubs
International, MD 101

Tauno Mustonen, ordförande
Bruno Ahlqvist, ledamot
Åke Lind, ledamot

Riksmöte 2009
Till Riksvalnämnden har inkommit en
ansökan om att få arrangera
Lions Riksmöte år 2009 i UMEÅ.
Sökande klubbar inom distrikt 101 P är:
Lions Club Bjurholm
Lions Club Holmsund
Lions Club Nordmaling
Lions Club Robertsfors

Lions Club Sävar
Lions Club Umeå/Teg
Lions Club Vindeln
Lions Club Vännäs

Annette Eiserman-Wikström

Klubb: Lions Club Mölndal/Kvarnbyn

Adress:Kullavägen 3B
435 43  PIXBO
031-883673, -885690,
annette@lsw.se

Personligt: Gift med PDG Reino Wik-
ström. Jag är 54 år och har två söner.

Utbildning: Student 1970
Byggnadsingenjörsexamen 1982
Ekonomiexamen 1995

Arbeten: Började som kartritare och läste
vidare till byggnadsingenjör. Sedan 1982
arbetat med ekonomi, administration och
personal i eget företag i larmbranschen.

Självlärd från början men komp-
letterat med utbildning under resans gång.
Efter ekonomistudier på gymnasienivå
byggdes utbildningen på med en 1-årig
utbildning som avslutades 95. Jag har
under en tid byggt upp ekonomirutiner för
en Waldorfskola samt har ansvar för
ekonomi på en Statoilmack. I mitt arbete
möter jag kunder och har internationella
kontakter både vid inköp och försäljning.

Språk: Engelska i tal och skrift tämligen
obehindrat. Kunskap i tyska och franska.

Fritid: Lions förstås, kassör i en gymnas-
tikförening, läser gärna, syr och målar i
olja.

Är sedan juni 2003 ordförande för
kommunfullmäktige i Härryda kommun,
samt vigselförrättare sedan 2004.

Lions:
Lioness 1986-92
Lions 1992-
Bitr lionessordförande 101V 1989-91
Lionessrådsordförande 1991-92
LK och LP i klubben 1992-95
ZO i 101V 1995-96
DS i 101V 1996-98
VDG i 101V 1997-98
DG i 101V 1998-99
MO i 101V 1999-01
Katastrofberedskapen i MD101

1999-01
Controller 2002-05
Vice Guvernörsrådsordförande 2005-06

Besökt ett antal Riksmöten och NSR.
Besökt ett Europaforum och två
Convention.

Jag vill:

· Få oss att fokusera på möjligheter
till utveckling.
Viljan att förändra när det är
nödvändigt ger oss en levande
organisation i takt med tiden.

· Få oss att höja blicken och se
målet: att ge hjälp där så behövs.
Vi skall vara stolta över det arbete
som sker lokalt, nationellt och
internationellt både i stort såväl
som i smått.

Presentation av kandidat  till posten som guvernörs-
rådets ordförande (GRO):
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Gunnar Lärka

Klubb: Lions Club Täby, 101-U

Född: 1937

Klubbtillhörighet:
LC Gagnef-FLoda 1967 – 1969
LC Falun 1969 – 1971
LC Kilimanjaro Tanzania

1971 – 1974
LC Falun 1974 -  1977
LC Woodland Lusaka/Zambia

1977 -  1980
LC Falun 1980 -  1982
LC Gagnef-Floda 1982 -  2004
LC Täby 2004 –

Samtliga år med 100% närvaro

Uppdrag inom Lions:
DG 1993 – 1994
MDEO 1999 -  2003
Framtidskommittén 1975 -  1977
samt naturligtvis,  ett otal funktioner på
Distrikts/Zon/Klubbnivå

Utmärkelser:
100% DG – award
DG Exellent award
IP appreciation award
Melvin Jones Fellowship
Guldlejonet

Internationell lionerfarenhet:
Förutom nästan sex års medlemskap i två
afrikanska klubbar har jag besökt
Världskongressen:

1976 Honolulu
1993 Minneapolis
1994 Phoeniz
1998 Birmingham
1999 San Diego
2000 Honolulu ( där jag även var
föreläsare)
2001 Osaka

Erfarenheten innefattar även ett stort antal
klubbesök och andra lionkontakter  i
samtliga världsdelar. Till bilden hör även
Operation Friendship i Australien 1996
och Indiana, USA 2006.

Utbildning:
Ekonom med lärarutbildning
Arbeten:
Arbetat som lärare, rektor, utbildnings-
chef, marknadsdirektör på Sparbanken
Dalarna och har haft egen konsultverk-
samhet inom ledarutveckling, försäljning
och kommunikation.

Övriga uppdrag:
Landstings- och kommunpolitiker 1987 -
2006

Intressen:
Lions, golf, konst och musik.

Ambitioner som vGRO och GRO:

Om jag väljs på Riksmötet skulle jag
vilja åstadkomma bland annat
följande:

- öka medvetenheten bland våra
medlemmar om ”vad Lions står
för och vad Lions är” men
även ”vad du kan göra för Lions
och vad Lions kan göra för dig”

- öka förståelsen bland klubbarna
för att Lions är en internationell
organisation

- aktivt försöka påverka nödvän-
diga organisationsförändringar på
alla nivåer

- öka stringensen i vårt sätt att
hantera lionfrågor – ”hitta
profilen”

Valärenden
Kandidater till posten som guvernörsrådets vice ordförande 2006-2007

Kenneth Persson

Klubb: Lions Club Reng-Höllviken,
101-S

Född: 1943

Utbildning:
Studentexamen inriktad på ekonomi och
handel. Sedan har detta byggts på med
olika utbildningar till största delen inom
språk, men även inom försäljning och
marknadsföring. På högskolenivå examen
inom i ämnet Transportteknik.

Yrke:
Redan som ung började den internatio-
nella inriktningen via olika transport- och
speditionsföretag. I många år har jag
arbetat utomlands och ha besökt mer än
30 olika länder. Detta har gjort mig väl
förtrogen med de olika ländernas kulturer
och sätt att se på hur ett internationellt
projekt ska genomföras. Mina språkkun-
skaper har hjälpt mig att kunna kommuni-
cera med och förstå människorna på deras
språk och i deras kultur.

Inom de företag där jag varit
anställd, har jag haft alla befattningar från
springpojke till VD. I de flesta företagen
har jag även ansvarat för utbildnings-
frågor. Detta att lämna vidare min kun-
skap till andra har överhuvudtaget alltid
varit en viktig del av mitt liv. Jag bedriver
sedan cirka 10 år tillbaka en egen konsult-
verksamhet inom försäljning, utbildning
och logistik. Under de senaste 20 åren
bedrivit undervisning på högskolan och
inom KY-utbildningar i  bland annat
transportteknik och internationell affärs-
utveckling.

Familj:
Sedan 1967 är jag gift med Eva. Våra
döttrar Shalini (adopterad från Indien)
och Charlotta (adopterad från Sri Lanka),
har gett familjen ytterligare en internatio-
nell dimension.

Lionarbete:
Lionarbetet inom klubben startade med
raketfart. Redan ett år efter att ha blivit
Lion, 1986, blev jag invald i min lokala
klubbs styrelse. Därefter blev det BZO,
ZO, YEC, VDG, DG inom distrikt 101-S.

Under denna tid var jag även Sight-First
samordnare i den första kampanjen.
Efter detta har jag mer eller mindre vigt
mitt Lions-intresse åt ungdomsverksam-
heten. Först två år som BYED under
vingarna av en god lärofader, PG-Risberg,
LC Smålandsstenar. Sedan två år som
YED, och ungdomsarbetet vidare inom
LEO. Här avslutar jag snart mitt fjärde år,
med mycket i bagaget. Ni kommer att få
se delar av det under RM, eftersom LEO
parallellt kommer att hålla sitt RM.

Jag har haft förmånen av att deltaga vid:
- 1 Världskongress
- 6 Europa Forum
- 6 Nordiska Samarbetsrådsmöten
- 13 Riksmöten
- 3 LEO Riksmöten
- besökt ett antal ungdomsläger i

utlandet
- varit gäst och inbjuden till

lionklubbar i flera länder
- samt varit värd för besök av LEO-

och Lions klubbar från utlandet

Som GRO vill jag:
Många frågor inom Lions har engagerat
mig men mitt hjärta ligger till stor del
inom ungdomsfrågororna, med Leos
utveckling inom Sverige. I övrigt vill jag;

- arbeta för att skydda unga genom
att upplysa om faran av droger

- inte bara tänka på de unga utan
även de äldre genom att arbeta för
att ge våra äldre livskvalité

- arbeta för att de handikappade ska
kunna leva ett värdigt liv

- fortsätta driva de behjärtansvärda
internationella projekt som Lions
Sverige är engagerad i.
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Rapporter för verksamhetsåret 2004-2005

1.
Kommittén för framtids-
frågor, utveckling och utbild-
ning

Kommittén har under verksamhetsåret
bestått av Lennart Wester LC Töre,
ordförande. Lars Eriksson LC Tierp
MDMO, Ingemar Wästlund LC
Amnehärad  MDEO, Peter Danilo LC
Södra Sandby MDLDC. Från september
04 blev Bengt Grönwall LC Perstorp
adjungerad medlem. För den interna
varumärkeskampanjen adjungerades
Bruno Ahlqvist LC Gävle/Norra samt vår
redaktör Maud Norell.

På RM i Gävle 2004 togs ett principbeslut
att vi skulle planera en varumärkes-
kampanj som under verksamhetsåret 04/
05 skulle vända sig in mot organisationen
och öka medlemmarnas förståelse för
varumärkets betydelse. Kommittén skulle
också under verksamhetsåret förbereda ett
förslag till RM 05 om att starta en extern
varumärkeskampanj under verksamhets-
året 05/06.

Den 5-6 februari 2005 inbjöds samtliga
landets ZO och PR/Info till ett utbild-
ningsseminarium i Gävle för att de sedan
skulle kunna föra ut varumärkes budska-
pet till samtliga lionsklubbar i landet.
Av vad kommitten vet så var det första
gången i  101:s historia som alla 73 ZO
fått möjlighet att samlas. 61 deltagare
hörsammade inbjudan och kom till Gävle.

Samtliga ZO och PR/Info fick på
seminariet utförligt material som hjälp att
föra budskapen vidare till landets
samtliga klubbar.
FUU fördelade de kommande distrikts-
möten så att samtliga skulle få besök och
FUU-delegaten  framförde där tankarna
kring Varumärkeskampanjen.

På RM framförde Bruno Ahlqvist
budskapet på två informationsmöten före
RM-förhandlingarna. RM beslutade sedan
på förhandlingarna att varumärkes-
kampanjen skulle genomföras och
samtliga Lionsmedlemmar skulle bidraga
med 100 kr.

Bengt Grönwall

2.
Rapport från  humankom-
mittens verksamhet

Katastrofberedskapen

Katastrofberedskapen har haft fem
sammanträden per telefon.

Tältprojektet presenterades på RM i
Gävle och möttes av ett stort intresse från
klubbarna.

Under ett antal möten med Statens
Räddningsverk diskuteras på vad sätt
Lions skulle kunna bistå och hjälpa
nödlidande i samarbete med Statens
Räddningsverk - samarbetets omfattning
samt avtalsvillkoren i övrigt. Dessa
förhandlingar påbörjades under somma-
ren 2004.

Konkret diskuterades inköp och lagerhåll-
ning av tält och kaminer – behov av antal
vinter och sommartält. Vidare diskutera-
des regler för lyft av tält i en katastrofsi-
tuation och återköp efter lyft samt det
årliga belopp som Lions skulle investera i
tält – kr 500 000 per år under en treårs-
period.

Efter slutförda diskussioner tecknades
avtal med SRV den 28 oktober 2004
omfattande samarbete på katastrof-

området i form av inköp av familjetält till
ett värde av upp till kr 500 000 per år.
Avtalet gäller fram till 2007 06 30.

Den 28 oktober 2004 beslöt katastrof-
beredskapen att placera en order på 165
tält – 75 vintertält med fotogenkamin och
90 sommartält. Vid leverans förvaras
tälten på tullfritt lager hos SRV på
Landvetters flygplats.

Statens Räddningsverk erbjöd Lions att
sända personal för volontärutbildning på
SRV:s bekostnad. Under året deltog en
Lion i sådan utbildning.

Under verksamhetsåret har SRV ej begärt
lyft av några tält från vårt lager för någon
katastrofsituation.

Under verksamhetsåret har från klubbar
och företag har inbetalts kr 491 990 att
användas för inköp av tält. Guvernörs-
rådet beslutade att dessa medel skall
disponeras av Katastrofberedskapen för
inköp av tält. Då det saknas ökentält
beslutades att inköpa 400 ökentält för
totalt USD 60 000. Leverans skedde
under hösten 2005

Den 26 december 2004 inträffade en av
de största naturkatastroferna i modern tid
– Tsunamin i Sydostasien. Hela världen
ställde sig upp för de oskyldiga männis-
kor, som drabbades i Sri Lanka, Indone-
sien, Indien och Thailand. Katastrof-
beredskapen beslöt den 28 12 2004 att
utbetala kr 800 000 som katastrofhjälp i
Sri Lanka och Indonesien. Medlen över-
fördes till LCIF för ett optimalt använ-
dande av Lions gemensamma resurser.

Andra frågor som behandlats av Kata-
strofberedskapen har varit:
Katastrofhjälp till Beslan. Det visade sig
att behoven inte var av finansiell karaktär
utan mer av psykologisk karaktär. Vår
bedömning var att Lions inte hade dessa
resurser lätt tillgängliga.

Diskuterades i också ytterligare ekono-
misk hjälp till Sudan genom leverans av
tält. Beslöt att inte  bidraga med ytterli-
gare tält då den politiska situationen var
och fortfarande är ytterst oklar och att
Lions inte förfogar över tält lämpliga för
området.

Vid ingången av verksamhetsåret fanns
under Katastrofberedskapen kr 1 969 694.
Under året har till Katastrofberedskapen
inbetalts kr 1 022 543 och utbetalts kr 1
283 512. Vid utgången av verksamhets-
året fanns kr 1 708 725. Därutöver fanns
vid utgången av verksamhetsåret under
tält Katastrofberedskapen kr 490 934.

För Katastrofberedskapen
GRO Håkan Johansson, Björn Palmer,

Hans Ullberg, Toni Blom

Liksom under föregående år har
kommittén haft fyra medlemmar;
ordförande IRD, samt tre
ledamöter.(Lennart Ahrnlund, Rolf
Pousard och Jan Seebass)
De bor över hela landet, med en ledamot
i N-distrikt, som har personligt ansvar
för IR-verksamheten i N, P och GD-
distrikt. En i U-distrikt, som svarar för
distrikt A, U, och B samt en S-distrikt

som ansvarar för utbildning och
kontakter inom S, SV, SM och  VG.

Kommittén har samlats 25.9 till ett möte
på Arlanda. Till detta möte hade inbjudits
samtliga IRC, samt projektledarna för
MDs projekt ”Tjernobyls barn/Ängla-
gård Novozybkov”. Man diskuterade
upplägget av IR -verksamheten, vilka
projekt vi bör satsa på och hur de bör
planeras. Under innevarande verk-
samhetsår kommer man att ägna sig åt att
fylla ”Pengapåsen”, samt att planera för
slutförandet av projekt ”Tjernobyls
barn”.

En av projektledarna Monica Antonsson
rapporterade från invigningen av den
färdigställda ”vita byggnaden”-
barnbördsavdelningen. GRO Håkan
Johansson hade närvarit och förrättat
invigningen. Man hade också inspekterat
”den röda” byggnaden - gynekolog-
kliniken - och nödgats konstatera att
reparationen av denna skulle komma att
bli betydligt dyrare än den kalkyl man
fått  från  Novozybkovs kommun. Man
räknade med att ytterligare c:a 1 miljon
SEK kommer att behövas för att sätta
byggnaden i det skick som vi avser.
Olika möjligheter att finansiera denna
byggnation diskuterades bl.a försäljning
av den iordningställda almanackan med
barnteckningar från Novozybkov. Hjälp
från andra organisationer föreslogs; ICA,
IKEA.

En inventering av klubbarnas IR-projekt
skulle möjliggöra viss samordning
mellan klubbar och  distrikt.Vi föreslog
att klubbarna skulle arbeta efter en
verksamhetskatalog – som tagits fram av
S-distrikt och använts där under ett par
år. Förslag till IR-verksamhet på
klubbnivå diskuterades såsom
vänklubbar i andra länder, fadderbarn,
glasögoninsamling mm.

Inkomna remisser behandlades, liksom
frågan hur vår IR.verksamhet skall
presenteras för allmänheten; ett
extranummer av ”the Lion”, där våra
mest framgångsrika projekt presenteras
föreslogs.
I slutet av månaden deltog IRD i
Europaforums möte i Rom 30.9-2.10.
och rapporterade från detta.

Nordiska IRD samlades 23.10 i Tallin för
årlig genomgång inför NSR-mötet i
Torshavn. Ett  NSR-projekt i Minsk,
Belarus presenterades av norske IRD
Evy Einarsen, som kommer att ansvara
för  kommande  gemensamt projekt.
 Gruppen reste 21.10 till Maarja Village
utanför Tartu, där ”grundstenen” lades
till  två hus; ”Sverigehuset” och ”NSR-
huset”. En stålcylinder med data kring
projektet inmurades i Sverigehusets
grund av projektledaren  Kenny Jonsson
LC Uppsala –Sävja och i NSR-huset av
de samlade IRD. I december besökte
Lennart Ahrnlund tillsammans med
projektledare Alf Werner LC
Smedjebacken ungdomsvårdhemmet i

Viljandi, som är under reparation. Man
beslöt att utvidga de ursprungliga
reparationsplanerna med att även bygga
om hemmets bastu. Detta kan ske utan
extra kostnader för projektet.
Ett extramöte av kommitteen hölls 28.12
hos IRD med anledning av åtgärder inför
Tsunamikatastrofen. Ett upprop utsändes
till samtliga guvernörer med förslag om
pengainsamling från klubbarna under
januari månad.

12-16.1.05 deltog IRD vid det nordiska
mötet i Torshavn på Färöarna. Mötet
kom mycket att handla om hjälp-
verksamheten till ”Tsunamnins offer”
och ett ev, gemensamt extra NSR-projekt
i Sydostasien vid sidan om den beslutade
sjukhusreparationen i Minsk. IRD fick i
uppdrag att under två månader undersöka
möjligheten att få fram ett projekt på
omkring 2 miljoner, antingen på Sri
Lanka eller i Indonesien. Tsunami-
insamlingen nådde imponerande resultat-
nationellt sett endast överträffat av
klubbarna i USA och Australien. Vid GR
mötet i Sundsvall beslöt GR att hela
summan skulle föras över till LCIF, för
vidare användning i de drabbade
länderna.
RM i Halmstad beslöt att ge 300 000
SEK i bistånd till organisationen PHO,
Polish Humanitarian Organisation, för att
byta ut reservdelar i en sliten
pumpanläggning för dricksvatten i staden

Grozny.

Björn Palmer IRD, ordförande  för

Humankommittén .

3.
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4.
Handikappfonden

Riksmötets beslut i Gävle år 2004 har
legat till grund för verksamheten. Efter
olika projektpresentationer har sedan
Guvernörsrådet under verksamhetsåret
fattat beslut om verksamheten.

Den mix av olika insatser som vi gör är
väl balanserad. Vi uppmärksammar goda
idrottsprestationer och vi stödjer Svensk
Handikappidrott, därför att goda förebil-
der ger en mångfald av effekter. Det finns
en idrott för varje handikapp och att utöva
idrott är det i särklass viktigaste rehabili-
teringsinstrumentet.

Efter beslut av Bragdlejonjuryn utdelades
priser vid Riksmötet i Halmstad till Iréne
Slättengren och till Ronny Persson.
Ronny blev tyvärr akut sjuk, men
kommer att uppmärksammas i samband
med Riksmötet i Trollhättan. Jonas
Jacobsson, tidigare Bragdlejon, hade mot
bakgrund av de enorma prestationerna
under Paralympics i Aten. Efter diskus-
sion inom Bragdlejonjuryn utsetts till
Lions första SuperBragdlejon och fick sitt
välförtjänta pris i Halmstad.

Vi har uppmärksammat engagerade
insatser för egen del utifrån en nästan
hopplös funktionshindersituation, där
målet är en höjd livskvalitet. Osjälviska
insatser för andra med funktionshinder
vill vi också uppmärksamma. De goda
förebilderna är ovärderliga för oss alla.
Efter beslut av Livskvalitetsjuryn
utdelades priser vid Riksmötet i Halmstad
till Erika Åkerström och till Michael
Andersson

Ungdomshandikappidrotten har tidigare
varit ett försummat aktivitetsområde i vårt
land, men det börjar nu bli bättre och vi
stödjer olika aktiviteter. Svenska
Ungdomsspelen i Handikappidrott på
Stockholms Stadion och Lions Cup i
Malmö har fått ekonomiskt stöd och
duktiga ungdomar har också uppmärk-
sammats i samband med Bragdlejon-
juryns arbete.

Lions insater för utveckling av den
svenska Handikappidrotten är ovärderlig.
Vi vill profilera elitidrotten mot bakgrund
av den stimulerande betydelse som den
utgör för alla som kommer i kontakt med
handikappidrottens möjligheter. Vårt stöd
stimulerar också andra sponsorer. I
samband med Svenska Handikappidrotts-
förbundets Förbundsmöte i maj år 2005
överlämnades det samlade resultatet av
två års klubbidrag ( 425.000 kronor ) att
användas för att stimulera tränings-
resultat, som blir kvalificerande för
deltagande vid kommande Paralympics.
Det är värt att påpeka att, vid Paralympics
i Aten, tog Sveriges Lions Bragdlejon 14
st. av 21 st. svenska medaljer.
Vi är hela tiden beredda att ge stöd för att

stimulera ett nytänkande när det gäller
teknik, nya vårdformer, informations-
spridning etc. Förberedelser har pågått för
ett projekt där ridningens stora
rehabiliteringsmöjligheter skall bli
föremål för en studie. Kontakter i olika
former med myndigheter, organisationer,
media och enskilda har i övrigt ägt rum
under verksamhetsåret och ett 20-tal
bidragsförfrågningar har behandlats.

Vi har arbetat med kunskapsfrågor,
attitydfrågor, bemötandefrågor och Lions
förstärkt den funktionshindrades "nödrop"
inomprojektet "Gör Din kommun
tillgänglig". Flera stora mål uppnåddes
under verksamhetsåret när  entréer till
bank och butiker blev färdigställda.
Regeringen lyssnade också på våra
signaler vad gäller handikapparkerings-
platser. Vid Riksmötet i Halmstad
fokuserades  frågorna omkring projektet
"Gör Din kommun tillgänglig" vid
seminariet  "Funktionshinder med
problem och möjligheter", som arrangera-
des. Mötet leddes av David Lega, och
övriga aktörer var Ambjörn Sandler,
Michael Andersson, Iréne Slättengren och
Börje Jonson. Projektet presenterades
utförligt i The Lion under verksamhets-
året och samtliga klubbpresidenter fick
sig tillsänd information. Det har varit
trögt med att starta upp aktiviteter i vårt
land baserade på de goda erfarenheterna
från pilotprojektet i Östersund. Det
fortsatta arbetet kommer därför fort-
sättningsvis att inriktas på att förbättra
informationen om projektets möjligheter.

När det gäller Lions totala insatser för att
förbättra livskvaliteten för funktions-
hindrade får vi inte glömma insatserna
som sker inom Sight First-programmet,
Oskarshamnslägret och mångfalden av
Lionklubbarnas insatser. Vissa klubbar
har dessutom gjort föredömliga egna
insatser till förmån för Handikappfonden.

Börje Jonson, Ordförande

5.

Rapporter för verksamhetsåret 2004-2005

Lions Ungdomsutbyte

Kommittén har bestått av YED Hans
Folkesson, BYED Jan Lofjärd samt
distriktens YEC.
Kommittén har under året varit represen-
terad på följande möten: 4 st GR-möten,
Europa Forum i Rom, NSR i Torshamn
samt RM i Halmstad.

Under hösten 2004 hölls ett utbildnings-
seminarium för samtliga YEC i Stock-
holm. Här behandlades de rutiner som
gäller för själva utbytet, inkommande
såväl som utgående. Förutsättningarna för
de kommande svenska lägren, sommaren
2005, gicks igenom.

Svenska läger.  4 distrikt har haft läger
sommaren 2004: 101P Polar Camp, 101B
Camp Norberg, 101M Camp Linköping
samt 101SM Camp Kalmarsund. Totalt
fanns här ungdomar från 22 olika länder.

Lägerkommittéerna och deras förbere-
dande arbete fungerade bra så när som på
ett. Ordföranden i detta fall blev på slutet
lämnad ensam att planera och driva
lägret. Tillsammans med hustrun (som ej
var Lionmedlem) genomförde dessa
lägret men det slutade också med att
denne gick ur Lions kort efter lägrets slut.
Det är naturligtvis oacceptabelt att
ansvarig i ett distrikt  inte regelbundet
under verksamhetsåret följer upp hur ett
så pass stort arrangemang, som ett
ungdomsläger ändock är, fortskrider i
planeringen.

De ekonomiska ramar som satts upp från
respektive distrikt har visat sig hålla.

Utländska läger. Vi har skickat ut 86
ungdomar till 25 olika länder under året.
Det är framförallt läger inom Europa som
gäller.

Under året har vi börjat använda oss av en
ny anmälningsblankett, AF, som fylls i
direkt på Lions hemsida. På så sätt
undviker vi mycket av stavfel, felaktiga
telefonnummer och e-mailadresser.

Inga rapporter om krångel med resor har
inrapporterats. Vi har nu samarbetat med
samma resebyrå under 3 år vilket givit
väldigt enkla och fungerande rutiner.
Samtliga ungdomar kontaktas direkt av
resebyrån för genomgång av biljett,
datum och olika tider. Svenska ungdomar
har generellt ett mycket gott anseende
bland våra samarbetsländer.

Samarbetet mellan de nordiska ländernas
YE-ansvariga fungerar bra, dels inbördes
i gruppen, men även som en gemensam
röst gentemot övriga länder vid våra
möten på Europaforum och liknande.
Olika digitala redskap som underlättar
uppföljning och utvärderingar är under
utarbetande.

Oskarhamnslägret. Även detta år har
dessa båda läger bedrivits av Oskarhamns
Folkhögskola med ekonomiskt stöd av
Lions. Det är två olika läger med två olika
åldersfördelningar på deltagarna.
Ekonomin har ytterligare något förbättrats
under året.

Ungdomar från Australien. Under jul- &
nyårshelgen har vi haft 9 ungdomar från
Australien i Sverige som  under en 3-
veckorsperiod vistats i olika värdfamiljer
runt om i landet.

Hans Folkesson
YED MD 101

6.
Stiftelsen Sveriges Lions
Hjälpfond

Styrelsen för Insamlingsstiftelsen
Sveriges Lions Hjälpfond lämnar följande
redovisning för verksamhetsåret 2004-07-
01 – 2005-06-30. Insamlingsresultatet till
Lions 90-konto under 2005 har domine-
rats av medel till Flodvågskatastrofens
offer i Sydost Asien
Närmare 1 miljon kronor har utbetalats
till olika återuppbyggnadsprojekt i Sydost
Asien.

Styrelsen har haft följande sammansätt-
ning under verksamhetsåret:

Ordförande Sven Steffner,
LC Falkenberg

Sekreterare Anders Burman,
LC Skellefteå

Kassaförvaltare Göte Larsson,
LC Virserum

Under verksamhetsåret har styrelsen haft
sex protokollförda sammanträden.
Under verksamhetsåret har bidrag
erhållits med totalt 1.825.696 kronor.
Utbetalningar har skett med 1.056.520
kronor.

Kvarstående kapital i fonden uppgår efter
årets resultat till 929.300 kronor, varav
ca. 750.000 kronor är öronmärkta till
återuppbyggnadsarbeten i Sydost Asien
efter Tsunamikatastrofen.

Sven Steffner
Ordf. i Sveriges Lions Hjälpfond

Fler rapporter på nästa sida.
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7.
Stiftelsen Lions forsknings-
fond för åldersrelaterade
sjukdomar

Lions Clubs International, Multipel-
distrikt 101 (MD 101) Sverige genom-
förde i samarbete med övriga nordiska
multipeldistrikt under år 1999 en Röda
Fjäderninsamling till förmån för forsk-
ning om åldersrelaterade sjukdomar och
andra åtgärder med inriktning mot ökad
livskvalitet för äldre. Insamlingen
genomfördes som en manifestation av
Lionsrörelsens 50-åriga verksamhet i
Norden. 20% av de i respektive multipel-
distrikt insamlade medel avsattes till
gemensamma nordiska projekt och
resterande 80% disponeras nationellt.
Efter det att insamlingen hade genomförts
beslutade guvernörsrådet (GR) inom MD
101 i mars år 2000 att bilda Stiftelsen
Lions forskningsfond för åldersrelaterade
sjukdomar för förvaltningen av de
insamlade medlen. Stiftelseurkunden och
stadgarna för stiftelsen antogs av GR.
Stiftelsen förvaltas av en styrelse som
under verksamhetsåret har bestått av Lion
Jurgis Plonaitis , LC Lerum som ordfö-
rande, PCC Björn Wahlenius, LC
Trollhättan som kassör och PDG Charles
Rosshem, LC Odensbacken som sekrete-
rare.

Stiftelsens ändamål
Stiftelsens ändamål är att;
- främja vetenskaplig forskning

rörande åldersrelaterade sjuk-
domar;

- lämna stöd till åtgärder för att
höja äldres livskvalitet;

- informera om stiftelsens verk-
samhet.

Utdelning av medel
Mot bakgrund av att Röda Fjädern-
insamlingen i Sverige gav ett sämre
resultat än förväntat och att målsättningen
är att långsiktigt stödja forskning och
andra åtgärder för höjd livskvalitet för
äldre har styrelsen beslutat (2001-02-24)
att stöd till forskning i princip ska utgöras
av forskarstipendier för att på så sätt
stödja och bidra mera långsiktigt till bl.a.
rekrytering av unga forskare till en inom
medicinen mindre attraktiv sektor.

Under verksamhetsåret har 47 ansök-
ningar om bidrag kommit in. Beloppen i
ansökningarna varierade från 25 tkr –
1 200 tkr. Intresset för forskningsfonden
har ökat under året, troligen p.g.a. den
negativa utvecklingen av aktiemarknaden.
Följande bidragsbelopp delades ut till
forskare vid respektive institution:
350 000 kr Karolinska Institutet
250 000 kr Karolinska Institutet
230 000 kr Umeå Universitet
200 000 kr Närsjukvården i Öster-

götland
190 000 kr Uppsala Universitet
135 000 kr Uppsala Universitet

100 000 kr Uppsala Universitet
100 000 kr Uppsala Universitet

Ekonomi
Balansräkningen per den 30 juni 2005
visar att tillgångarna uppgår till 3 351 761
kronor. Stiftelsens räkenskaper har
reviderats av auktoriserade revisorn Rolf
Eriksson, LC Borlänge.
Under verksamhetsåret har totalt
1 550 000 kronor betalats ut i bidrag.
Totalt har 9 459 100 kronor betalats ut i
forskningsbidrag sedan verksamhetsåret
2000/2001.

Övrigt
Styrelsen har i enlighet med stiftelsens
stadgar givet in årsredovisningen för
verksamhetsåret 2004-2005 med tillhö-
rande revisionsberättelse till bl.a. Lions
Clubs International MD 101 Sverige och
Länsstyrelsen i Stockholms län som är
tillsynsmyndighet.

Guvernörsrådet valde i maj 2005 Urban
Möller LC Stenungsund till ny kassör
efter Björn Wahlenius, varefter styrelsen
bestod av Jurgis Plonaitis, LC Lerum som
ordförande, Urban Möller, LC Stenungs-
und som kassör och Charles Rossheim,
LC Odensbacken som sekreterare. Sedan
Jurgis Plonaitis avlidit i oktober månad
2005 har guvernörsrådet till ny styrelse
valt Urban Möller, LC Stenungsund som
ordförande, Björn Wahlenius, LC
Trollhättan som kassör och Charles
Rossheim, LC Odensbacken som
sekreterare.

Urban Möller
Ordförande fr.o.m. 2005-11-13

8.
Röda Fjädern mot astma-
och allergi 1989

1989 års Röda Fjädern aktivitet genom-
fördes i samarbete med Astma- och
Allergiförbundet. De insamlade medlen
64 miljoner kronor tillfördes dess
forskningsfond. I samband med detta
erhöll Lions en styrelseplats i Forsknings-
fondens styrelse. Styrelsen utses av
förbundets kongress och utses för tre år.
Vid kongressen 2004 valdes följande
styrelse:
Britta Andersson, ordförande
Ingalill Bjöörn
Cecilia Grahn
Gunnar Hellberg
PO Damberg, representant för Lions

Ersättare
Inga-May Lidström
Bengt Hultèn, representant för Lions

Fondstyrelsen har till uppgift att främja

vetenskaplig forskning rörande astma,
allergi och annan överkänslighet.
Styrelsen beslutar om utdelning av
forskningsanslag, förvaltning av fondme-
del samt information om den forskning
som stöds.

Sedan 1991 har 88 000 000 kronor till
925 olika forskningsprojekt delats ut.

Styrelsen har till sitt förfogande en
forskningsnämnd, utsedd av förbundssty-
relsen, som består av forskare från olika
discipliner.

Följande personer ingår i forsknings-
nämnden:
Ingalill Bjöör, Astma- och Allergi-
förbundet, ordförande
Marianne van Hage, professor, allergo-
log-klinisk forskning, Stockholm
Göran Wennergren, professor, allergolog-
barn, Göteborg
Alf Tunsäter, fil.doktor, leg.psykolog,
Simrishamn
Magnus Bruze, docent, allergolog-hud,
Malmö
Jan Sundell, professor, inomhusmiljö-
expert, Köpenhamn
Sabina Rak, professor, allergolog,
Göteborg
Ulf Bengtsson, docent, allergolog,
Göteborg

Det är nämndens uppgift att bedöma
inkomna ansökningar och lämna förslag
till fondstyrelsen som sedan beslutar om
utbetalning av fondanslag.
Under 2005 inkom 97 ansökningar om
forskningsanslag på totalt 34 milj.kronor.
Styrelsen beslöt att dela ut 6 000 000 kr i
forskningsanslag samt att avsätta
1 000 000 kr för finansiering av speciella
projekt under förbundets jubileumsår.

Större anslag har under 2005 tilldelats
följande projekt:

- Astma hos barn och ungdomar,
karakterisering av svår astma och
riksfaktorer för sjukdomsut-
vecklingen.

- New Strategies for diagnoses and
treatment of IgE-mediated allergy.

- Atopic eczema – diagnoses,
prevention and novel treatment.

- Allergiska elever i skolan. En
longitudinell kvalitativ studie av
allergiska elevers erfarenheter av
sin skolsituation.

- Risk- och friskfaktorer vid astma
och allergi hos barn.

- Immunsystemets minsta
informationspaket, exosomer,
förhindrar allergisk sensibilise-
ring?

Forskningsfonden har under året investe-
rat 570 tkr i ett elektroniskt ansöknings-
system. Detta möjliggör en bättre
uppföljning av utdelade anslag samt
underlättar hanteringen för både sökande
och forskningsnämnd. Kostnaden fördelas
över 3 år i fondens räkenskaper.

Styrelsen har 2005 beslutat att etablera
fonden som en insamlingsstiftelse och för
detta ändamål har förbundets medlemsre-
gister kompletterats med en insamlings-
modul. Under förbundets jubileumsår
inbjuds föreningarna att delta i insam-
lingsarbetet. Insamlingsuppbyggnaden
och aktiviteterna beräknas pågå t o m
2008.

Styrelsen har även beslutat stödja
tidningen Allergi i Praxis under 2006 med
300 000 kronor. Detta då det åligger
fonden att informera om den forskning
som fonden stöder.

Vidare har fonden deltagit i förbundets
inrättande av ett vetenskapligt råd, vars
uppgift skall vara att säkerställa en hög
kvalitet på de budskap och  den informa-
tion som kommer att spridas under
förbundets jubileumsår 2006.

Under året har styrelsen tagit initiativ till
samråd med Vårdalstiftelsen om den
framtida finansieringen inom astma- och
allergiområdet.

Stiftelsens kapital förvaltas av Carlsson
Investment Management och Robur
Kapitalförvaltning AB. De senare ersatte
Nordea Investment Management fr o m
november 2005. Aktieportföljens
avkastning har varit bättre än
Stockholmsbörsen och ränteportföljens
avkastning har varit tillfredställande.

Fondens egna kapital var vid verksam-
hetsårets slut  116 746 871 kronor.

Styrelsen har under verksamhetsåret haft
9 ordinarie sammanträden varav 3 varit
telefonmöten.
Till styrelsen har arvode utgått på 37 350
kronor.

För verksamhetsåret 2006 tillika förbun-
dets jubileums år har beslutats utdela
10 000 000 kronor.

Fonden kommer att under Lions Riks-
möte 2006 vara representerad av Fondens
ordförande Britta Andersson.

Ytterligare information och uppgifter om
fondens verksamhet kan lämnas av
kontaktmannen för Röda Fjädern mot
Astma Allergi Lion PDG PO Damberg .

PO Damberg, Lions representant
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Förslag från Guvernörsrådet

1.
Samnordiskt projekt 2007-
2009, Restaurangskola i
Oradea, Rumänien

Vid riksmötet 2005 i Halmstad hade LC
Vaxholm motionerat om att återuppta
Casa Minunata som projekt. Riksmötet
2005 beslutade att återremitera motionen
till Guvernörsrådet.

Guvernörsrådet har efter moget övervä-
gande föreslagit att byggande av restau-
rangskola i Oradea, Rumänien skall föras
fram som ett NSR-projekt 2007-2009.

Bakgrund
Sveriges lionklubbar skapade skolan Casa
Minunata för de gömda och glömda
barnen med handikapp i Rumänien. Innan
den rumänska revolutionen 1989 förvara-
des tusentals av dessa barn på omänskliga
institutioner runt om i landet. Man ansåg
att barnen var värdelösa och obildbara.
Genom modellskolan Casa Minunata i
Oradea får barnen utbildning och
framtidsmöjligheter. Casa Minunata har
den nordiska specialpedagogiken som
förebild och är föregångare i Rumänien
inom området barn med särskilda behov.
Svenska Sida, Radiohjälpen och Lärar-
högskolan i Stockholm har bidragit till
skolans utveckling liksom Lions Clubs
International Foundation (LCIF).

1994 lät Lions bygga förskolan och 1996
särskolan Casa Minunata. I samband med
detta införde Lions också en special-
pedagogisk lärarutbildning i Rumänien.
På Casa Minunata tränar och studerar 55
barn med olika handikapp. Skolan
fungerar såsom kunskapscentrum för
regionen och upplåts som praktikplats för
studerande från hela landet.

Intresset för verksamheten är stort och
skolan har flera hundratals internationella
besökare varje år. Casa Minunata är ett
avslutat projekt för Lions i Sverige.

Problemdefinition
De ungdomar som lämnar Casa Minunata
efter genomförd skolgång har ingen
möjlighet till yrkesutbildning eller arbete
i dagens Rumänien. Integration är ett stort
problem. Eftersom de rumänska skol-
systemet ännu inte antagit utbildning för
barn med utvecklingsstörning och andra
handikapp tilldelas skolor, som bedriver
utbildning inom detta område inga
finansiella medel. Casa Minunata måste
därför än så länge förlita sig helt på andra
finansiärer.

Syftet med restaurangskolan
Är att ge yrkesutbildning till ungdomar
med handikapp, att ge arbete och vara en
förebild för integration av människor med
handikapp i samhället och att skapa
intäkter för kommande drift av
restaurangskolan.

Skolan placerar centralt i staden nära
Casa Minunata. Oradeas kommun har
ställt en tomt kostnadsfritt till restaurang-
skolans förfogande. Restaurangen, som
ska ingå i Casa Minunatas verksamhet,
kommer att ge service till skolans elever,
allmänhet, företag, seminariedeltagare
och utländska besökare.

Projektbudget
Kostnader, summa (EUR): 306975

Finansiering (EUR):
LCIF  63975
Sankey Family Foundation  93000
NSR 07/06  60000
NSR 08/09  60000
Lionklubbar i Sverige  30000
Totala intäkter (EUR): 306975

Samarbetspartners
Följande intressenter är involverade och
har utarbetat projektet:
Lions Clubs International - MD 101,
Lions Club Vaxholm, Lions Club Oradea
i Rumänien, Oradea Kommun,
Utvecklingspedagogik AB i Sollentuna
samt Stiftelsen Speranta/Casa Minunata.

Vid NSR i Torshavn 2005 antogs Norges
förslag till NSR-projekt i Minsk för
familjer med cancersjuka barn. På RM i
Halmstad antogs projektet enligt förslag
nummer 5. Beslut fattades att projektet
ska finansieras med 10 kronor per
medlem under 2005-2006 och 2006-2007.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Anta projekt ”Restaurangskolan i Oradea,
Rumänien” blir ett NSR-projekt under
tiden 2007-2009

2.
Angående motion från LC
Grillby om "fadderbarns-
verksamhet"

Bakgrund
Till Riksmötet i Halmstad 2005 hade LC
Grillby inlämnat en motion om att skapa
en fadderbarnsverksamhet i Lions regi.
Eftersom motionären sammanfattningsvis
önskade en undersökning under vilka
former en fadderbarnsverksamhet skulle
kunna bedrivas i Lions regi ställde sig
Guvernörsrådet positiv till initiativet och
Riksmötet biföll motionen.

Enligt motionen borde Guvernörsrådet
undersöka möjligheterna att starta ett eget
internationellt projekt för fattiga barn i
den tredje världen istället för att nyttja
andra etablerade organisationer med stora
administrativa kostnader. Allt kommer
inte fram.

Överväganden
MD, Distrikt och klubbar i Sverige
bedriver sedan många år ett omfattande
arbete med olika projekt både i vårt
närområde och i tredje världen. Projekten
har oftast haft karaktären av byggprojekt
med svårigheter att avsluta och "fasa
över" dem i reguljär verksamhet.
Engagemanget har varit stort och
förtroendefulla relationer har skapats.
Behovet av fortsatta insatser med
utrustning, men även för bidrag till
undervisning, hälso- och sjukvård etc. har
varit stort och att avsluta har inte upplevts
som rätt.

I vårt närområde finns flera exempel på
projekt som officiellt avslutats, men
som  lever vidare tack vare stöd från
enskilda klubbar. På MD-nivå är Casa
Minunata och Maarja Village bara ett par
exempel. Många klubbar har gjort egna
åtaganden i b l a Baltikum, Polen och
Kaliningrad och efter Tsunamin finns
exempel från Indonesien, Thailand och
Sri Lanka. Sedan tidigare finns exempel
på klubbar som stöder olika former av
hjälpinsatser i både Afrika, Asien och
Sydamerika.

Guvernörsrådets yttrande:
Mot bakgrund av ovanstående anser
Guvernörsrådet att det finns skäl, enligt
intentionerna i motionen från LC Grillby,
att närmare utveckla "fadder-begreppet"
även om visionen "att starta ett internatio-
nellt projekt inom Lionrörelsen med
namnet "Lions childrens care" inte kan
uppnås. Humanitära insatser är inte bara
byggnation och materiell utrustning.
Nedan redovisas hur en sådan fadderverk-
samhet kan organiseras. MD 101 skall
ikläda sig rollen som förmedlare mellan
de fadderbehov som finns och givande
klubbar.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Ge Guvernörsrådet i uppgift att utveckla
och starta fadderbarnsverksamhet i
pågående eller avlutade projekt enligt
ovan.

3.
Ändring av § 2 och § 4 i
arbetsordningen

Bakgrund
Guvernörsrådet har, inom ramen för den
kommittéorganisation som fastställdes av
Riksmötet 2005 i Halmstad, beslutat om

följande organisation för kommittén för
hjälpverksamhet samt för kommittén för
ungdomsverksamhet.
Kommittén för hjälpverksamhet
Kommittén skall fr. o. m. 2006-07-01
bestå av ordförande tillika IRD samt
högst tre ledamöter. Kommittén skall
handlägga nationella och internationell
hjälpprojekt samt handikappfrågor.
Ordförande/IRD och ledamöter väljs på
ett år och kan väljas om en gång. Första
gången val sker, väljs dock en ledamot för
ett år för att året därpå nyval sker på
denna befattning.

Kommittén för ungdomsverksamhet
Kommittén skall fr. o. m. 2006-07-01
bestå av ordförande tillika YED, BYED
samt en ledamot. Kommittén skall
handlägga ungdomsutbyte, läger-
verksamhet, kampen mot ungdomars
drogmissbruk samt LEO. Ordförande/
YED, BYED samt en ledamot väljs på ett
år och kan väljas om en gång i vardera
befattning. Första gången val sker, väljs
dock en ledamot för ett år för att året
därpå nyval sker på denna befattning.

Förslag till ändringar i § 2 och § 4 i
arbetsordningen:
Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:

- § 2 i arbetsordningen fr. o. m.
2006-07-01 ändras enligt:

Kommittén skall bestå av ordförande
tillika IRD samt högst tre ledamöter.
Kommittén skall handlägga nationella
och internationell hjälpprojekt samt
handikappfrågor. Ordförande/IRD och
ledamöter väljs på ett år och kan väljas
om en gång.

Övergångsbestämmelse: Första gången
val sker, väljs dock en ledamot för ett år
för att året därpå nyval sker på denna
befattning.

- § 4 i arbetsordningen fr. o. m.
2006-07-01 ändras enligt:

Kommittén skall bestå av ordförande
tillika YED, BYED samt en ledamot.
Kommittén skall handlägga ungdoms-
utbyte, lägerverksamhet, kampen mot
ungdomars drogmissbruk samt LEO.
Ordförande/YED och BYED samt en
ledamot väljs på ett år och kan väljas om
en gång i vardera befattning.

Övergångsbestämmelse: Första gången
val sker, väljs dock en ledamot för ett år
för att året därpå nyval sker på denna
befattning.
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Förslag från Guvernörsrådet

Ändrad organisation för
Katastrofberedskapen

Guvernörsrådet har beslutat föreslå
Riksmötet 2006 besluta att Katastrof-
beredskapen skall ledas av guvernörs-
rådets ordförande med biträde av
kommittén för hjälpverksamhet. Av den
anledningen behöver inte någon särskild
styrelse utses för Katastrofberedskapen.
Stadgarna för Katastrofberedskapen
behöver ändras enligt den föreslagna
organisationen.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet  beslutar att:

- Katastrofberedskapen skall ledas av
guvernörsrådets ordförande.

- Guvernörsrådets ordförande fr. o m.
2006-07-01 vid behov av medel ur
Katastrofberedskapen låter inkalla
kommittén för hjälpverksamhet för beslut
om utbetalning av katastrofmedel.

- Första stycken i § 5 tas bort.

- Godkänna de nya stadgarna för
Katastrofberedskapen att gälla fr. o. m.
2006-07-01 enligt nedan:

§ 1 Katastrofberedskapens syfte är att,
med penningmedel som ställs till
förfogande av Sveriges lionklubbar och
andra givare, snabbt kunna ge hjälp vid
inträffade katastrofer och andra nödsitua-
tioner i Sverige och utomlands.

§ 2 Katastrofberedskapen leds av
guvernörsrådets ordförande som till sin
hjälp har kommittén för hjälp-verksam-
het. Sekreterare utses inom Katastrof-
beredskapen.

§ 3 Katastrofberedskapens beslut om
utbetalningar skall vara enhälliga.

§ 4 Samtliga utbetalningar skall attesteras
av guvernörsrådets ordförande.

Guvernörsrådets ordförande ansvarar för
att det kvartalsvis lämnas uppgift till
distrikten om gjorda in- och utbetalningar
samt om disponibelt belopp.

§ 5 När ett ekonomiskt bidrag skall
lämnas beslutar Katastrofberedskapen
genom vilket liondistrikt som bidraget
skall förmedlas. Vid större katastrof-
insatser kan någon etablerad hjälporgani-
sation anlitas.
Beslutade medel skall användas inom 60
dagar från utbetalningsdagen. Om medlen
inte använts inom denna tid skall de
betalas tillbaka om inte Katastrof-
beredskapen beslutar annat.

§ 6 Katastrofberedskapen skall ej belastas

med administrativa kostnader. Eventuella
administrativa kostnader skall belasta
kommittén för hjälpverksamhet.

§ 7 Katastrofberedskapens verksamhetsår
är 1 juli – 30 juni.

§ 8 Guvernörsrådets ordförande ansvarar
för att fortlöpande bokföring sker. Denna
skall ingå som en särskild del i multipel-
distriktets ekonomiredovisning. Räken-
skaperna skall redovisas på Riksmötet
och skall revideras av multipeldistriktets
valda revisorer.

§ 9 Ändring av dessa stadgar kan endast
ske genom beslut på Riksmöte med två
tredjedels majoritet av de vid omröst-
ningen närvarande delegaterna.
Förslag till ändring av stadgarna kan
endast tas upp till behandling efter motion
från klubb eller förslag från guvernörsråd.

§ 10 Katastrofberedskapen kan endast
upplösas genom beslut av Riksmöte. Vid
upplösning övergår beredskapens medel
till Lions Clubs International Foundation.

4.

5.
Katastrofberedskapen
 
Katastrofberedskapen har beslutat om
bidrag till jordbävningsdrabbade familjer
i Pakistan. Detta har skett med två
sändningar av tält och även med ett
ekonomiskt bidrag på 150.000 kronor.
Katastrofberedskapen behöver därför
fyllas på
 
Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Rekommendera klubbarna att betala in 80
kronor per medlem till MD 101 för
verksamhetsåret 2006-2007.

6.
Medel till pengapåsen
 
För att finansiera kommande projekt
behöver ”Pengapåsen” tillföras medel.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Rekommendera klubbarna att betala in
100 kronor per medlem till MD 101 för
verksamhetsåret 2006-2007.
 

7.
Oskarshamnslägret

Två handikappläger har med stor
framgång drivits i Oskarshamn under
många år. Lägren anordnas för människor
med funktionshinder. I det ena är åldern
mellan 18-45 år och i det andra är
deltagarna över 45 år.

5000 kronor per deltagare är avgiften,
som i regel betalas av en sponsorklubb.
Den totala lägerkostnaden per deltagare är
emellertid 6500 kronor, ett årligt tillskott
behövs därför för att bedriva verksamhe-
ten enligt plan.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Rekommendera klubbarna att betala in 10
kronor per medlem till MD 101 för
verksamhetsåret 2006-2007

8.
Handikappfonden

Vid tidigare Riksmöten och senast vid
Riksmötet i Halmstad, antogs handlings-
program för Handikappfondens arbete.
Arbetet har i stort sett fortskridit enligt av
Guvernörsrådet fastställda projektplaner.
RM år 2005 i Halmstad beslutade att vi
skulle fortsätta arbetet med temat : ”Gör
Din kommun tillgänglig för den
funktionshindrade”.  Östersund är ett
pilotområde för aktiviteten. Under
verksamhetsåret har åtgärder vidtagits för
att förbereda ett införande av delar av
“Östersundsmodellen” i de delar av
Sverige där ett intresse föreligger. Det
gäller delaktiviteten “Respektera
Handikapparkeringsplatserna”, som ger
en inblick i funktionshinderområdets
problem, skapar kontakter med handi-
kapporganisationerna och med berörda
myndigheter och en mångfald av olika
samhällsorgan. Med  hjälp av denna nya
kunskap i kan sedan Lions fortsätta
arbetet inom en mångfald olika
funktionshinderområden. Arbetet i
Östersund fortsätter inom totalprojektets
ram och Lions insatser har rönt stor
uppmärksamhet och tacksamhet. Det är
därför numera naturligt att kontakta Lions
när det uppkommer problem eller nya
idéer. Lions kan numera spela en mycket
stor framtida roll som översättare,
medlare och informatör mellan olika
intressenter. Det faktum att vi bjuder på
oss själva och inte "öppnar plånboken"
har uppskattats mycket.

Tryggheten för synskadade och rörelse-
hindrade har väsentligt förbättrats tack
vare ett intensivt informationsarbete.
Lyckade entrésatsningar till Handelsban-

ken, Lindex och Vero Moda utgör nu de
goda exemplen för övriga närings-
verksamheter. Förberedelser pågår för att
senare studera hörselområdet, som är ett
område där funktionsstörningarna tyvärr
ökar på ett dramatiskt sätt.

Sveriges Lions Bragdlejon med åtföljande
stipendier till en kvinnlig och en manlig
framstående handikappidrottare är mycket
uppskattade. Det finns anledning att
fortsätta denna verksamhet. Under
verksamhetsåret 2002-2003 beslutades
dessutom att i samband med Svenska
Ungdomsspelen på Stockholms Stadion
uppmärksamma berömvärda prestationer.
Detta stöd bör fortsätta. Det finns också
anledning att i likhet med tidigare år
uppmärksamma andra framstående
insatser inom handikapp- området via
“Sveriges Lions pris för Livskvalitet”
som genomförts vid Riksmötena under
åren 1997-2005, och som genomföres vid
Riksmötet i Trollhättan 2006.
En medveten satsning på handikappidrott
görs för att stimulera till bättre idrotts-
prestationer, till ökad stimuli för bredd-
idrotten och till utveckling av olika
hjälpmedel. Idrotten är den viktigaste
rehabiliteringsmöjligheten både ur fysiska
och psykiska hälsoaspekter. Sveriges
Lions är en viktig sponsor och klubbarna
har via använd-ning av Gåvobevis och
klubbidrag givit sitt viktiga stöd .Detta
stöd har haft betydelse för den svenska
truppens framträdande insatser vid
Paralympics och nu fortsätter satsningen
inför Paralympics i Peking 2008. Det är
värt att omnämna att vid Paralympics i
Aten togs hela 14 st. av 21 st. svenska
medaljer av Lions Bragdlejon.
Vi vill i övrigt hålla en hög beredskap för
att kunna ge vårt stöd till ett nytänkande
inom olika vårdformer, nya rehabiliter-
ings tekniker, informationsaktiviteter etc.

För Handikappfondens fortsatta verksam-
het behövs klubbarnas ekonomiska stöd
under kommande år.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Handikappfonden skall fortsätta utdel-
ningen av BRAGDLEJON- och
LIVSKVALITETSPRISERNA och ha
möjligheter att komplettera till andra
områden efter beslut av Guvernörsrådet.

Handikappfonden skall bereda olika
förslag till Handikapprojekt eller Handi-
kappstöd och därefter presentera försla-
gen för  Guvernörsrådet, som beslutar i
ärendet.

Fonden skall fortsätta att utveckla akti-
viteten "Gör Din kommun tillgänglig".

Rekommendera bidrag till Handikapp-
fonden med minst 40 kronor per medlem,
varav 20 kronor ska användas som aktivt
stöd till Svensk Handikappidrott och dess
satsningar på Paralympics-deltagande. I

bidraget inräknas Gåvobevisbeställningar.
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Förslag

Ändrad finansiering av
Orkester Norden

Orkester Norden har tillkommit på
initiativ av Sveriges Lions. Lions
Nordiska Samarbetsråd beslöt att
tillsammans med Föreningarna Nordens
Förbund starta detta projekt 1993. Lions
svarade för SEK 5.000 pr musiker under
de tre första åren samtidigt som Fören-
ingen Norden utverkade samma belopp
från Nordiska Rådets kulturfond.
Resultatet av projektet är en stor succé
och har gett Lions mycket god PR. (Ett
uttryck för detta är att Lions representant i
orkesterns styrgrupp har erhållit Fören-
ingen Nordens högsta utmärkelse,
guldplaketten ”För nordisk gärning”, som
tidigare endast tilldelats fyra personer.)

Musikrecensenterna är eniga om att
orkestern håller minst lika hög nivå som
de professionella symfoniorkestrarna.
Äran av detta tillkommer i första hand
producenten Svenska Rikskonserter, som
satsat stor del av sin budget i enlighet
med uppdraget att bl a svara för konsert-
verksamhet för barn och ungdom.
Orkesterns höga status beror givetvis på
att man haft världsberömda dirigenter och
Nordens främsta instruktörer. Bland
dirigenter kan nämnas Esa Pekka
Salonen, Okko Kamu, Leif Segerstam,
Paavo Järvi och Stefan Solyom. Orkestern
har blivit mycket uppmärksammad vid
stora nordiska evenemang t ex Nordiska
Rådets 50-årsjubileum i Helsingfors med
Esa Pekka Salonen som dirigent. Det är
på nordiskt plan väl känt att Lions har
äran av att ha startat orkestern och
fortsätter att göra stora insatser t ex vid
konserter då alltid någon lokal klubb
medverkar.

Huvudfinansiär har hela tiden varit
Nordiska Rådet som sedan några år ger
årligt bidrag med DKK 1.500.000 och
Nordiska Investeringsbanken som hittills
gett DKK 500.000 i årligt bidrag. Utöver
detta har banken gjort flera punktinsatser
och finansierat speciella konserter t ex i
samband med att banken etablerades i
Estland.

Lions har efter de första tre åren, när man
garanterade SEK 5.000 pr musiker inte
någon ekonomisk förpliktelse, men för att
fortsatt vara delaktig i projektet har Lions
NSR beslutat rekommendera klubbarna
att bidraga årligen med SEK 3.000 pr
musiker. Lions i Danmark och Island har
övergett denna form av finansiering och
får klubbarna att ge årliga bidrag, som
täcker Lions andel i dessa MD. Sverige
har fortsatt att låta de uttagna musikerna
söka bidraget,  SEK 3.000 av sina resp
hemmaklubbar. Beloppet inbetalas till
MD och överföres som Sveriges bidrag
till projektet. Flera klubbar har dessutom
gett ett stipendium som musikern fått
behålla själv.

Nuvarande finansieringsform har för och
nackdelar. Fördelen är att det skapas en
relation mellan resp musiker och dennes
hemmaklubb. Ofta är musikerna kända
och har i många fall tidigare fått stipen-
dier av den lokala klubben. Nackdelarna
är bl a att vissa klubbar får ansökan flera
gånger bl a om resp musiker blir uttagen
flera gånger. Samtidigt är det givetvis en
märklig situation att söka stipendium,
som man inte får behålla själv. De uttagna
musikerna har ofta stora studieskulder
och några får avstå från att deltaga i
orkestern då de behöver ta ett sommar-
jobb. Detta försvåras genom att orkes-
terns repetitions- och turnéperiod är från
slutet av juni till mitten av juli.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet beslutar att:
Rekommendera klubbarna att betala in 10
kronor per medlem till MD 101 för
verksamhetsåret 2006-2007.

9.

Motioner från klubbar

1.
Motion från LC Eskilstuna/
Smeden, Skärblacka, Sträng-
näs, Trollbäcken, Tyresö,
Vreta Kloster angående
skrivelse till Regeringen/
Socialdepartementet för att
betona behovet av forskning
kring diagnostisering av
prostatacancer.

Sammanfattning:
Motionären vill genom sin motion
förtydliga behovet av forskning kring
prostatacancer. Forskningen skall ge en
metod som möjliggör allmän screening av
män över t ex 50 år.

Bakgrund:
Varje år drabbas ett mycket stort antal
män av den dödliga cancersjukdomen
prostatacancer. Antalet diagnostiserade
prostatacancerfall under 2005 uppskattas
av bl.a. Cancerfonden till att bli cirka 10
000 i Sverige. Det är en ökning med ca
500 konstaterade fall per år sedan 2003.
Under 2005 beräknas cirka 2 500 män dö
av sjukdomen. Det är ett högt dödstal för
en sjukdom.
Prostatacancer är den i särklass vanligaste
cancersjukdomen inte bara bland män
utan även totalt i vårt land. Prostatacancer
år dessutom den, bland samtliga
cancersjukdomar, som skördar det största
antalet liv.
Den testmetod som för närvarande
används för att upptäcka tidig prostata-
cancer, PSA-prov, är enligt vetenskapen
alltför inexakt och är därför inte tillfreds-

Motion från LC Eskilstuna/
Smeden, Skärblacka, Sträng-
näs, Trollbäcken, Tyresö,
Vreta Kloster angående att
klubbarna skall lämna stöd
till forskning kring diagnosti-
sering av prostatacancer.

Sammanfattning:
Medel möjliggör forskning för att finna
nya och säkrare markörer för säkrare
diagnostik. Kostnaden beräknas till 36.-/
medlem och år i tre år. Medel skall riktas

Motioner

ställande för en allmän screening av stora
grupper av män. Forskare arbetar för att
hitta mera träffsäkra metoder. Det finns
forskare, som tror ett en sådan metod
skall kunna tas i bruk inom mindre än 10
år. Sveriges Lions kan markera ett
kraftfullt stöd för denna forskning genom
att anta nedanstående motion.
Hedersrådet 101A ställer sig bakom
denna motion.

Motion
Undertecknade klubbar hemställer att
Riksmötet 2006 inlämnar en skrivelse
från alla Sveriges Lions till Regeringen/
Socialdepartementet där Sveriges Lions
betonar det stora behovet av forskning för
att finna en träffsäker och effektiv metod
för tidig diagnostisering av prostatacan-
cer. Metoden ska kunna möjliggöra att
genom en allmän screening av mån över t
ex. 50 år kunna upptäcka och diagnosti-
sera tidiga fall av prostatacancer så att
vårdinsatser kan sättas in tidigt och att
därmed dödligheten i denna cancersjuk-
dom kan minskas.

Presidenterna i:

Lions Club Eskilstuna/Smeden
Göran Gredfors
Lions Club Skärblacka, Per Andersson
Lions Club Strängnäs, Rolf Sjöblom
Lions Club Trollbäcken, Nils Bengtsson
Lions Club Tyresö, Michael Blomberg
Lions Club Vreta Kloster, Peter Ekstedt

Distrikt 101A tillstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att det inte är
aktuellt med en skrivelse till regeringen
med hänvisning till Lions syften nr sex
"Att vara ett forum för frågor av allmänt
intresse utan inblandning av politik och
religion" även om ämnet är intressant och
vällovligt.

Guvernörsrådet förslår att
Riksmötet avslår motionen.

2.

till CMM, Karolinska Sjukhuset under
tre år.

Bakgrund:
Varje år drabbas ett mycket stort antal
män av den dödliga cancersjukdomen
prostatacancer. Antalet diagnostiserade
prostatacancerfall under 2005 uppskattas
av bl.a. Cancerfonden till att bli cirka 10
000 i Sverige. Det är en ökning med ca
500 konstaterade fall per år sedan 2003.
Under 2005 beräknas cirka 2 500 män dö
av sjukdomen. Det är ett högt dödstal för
en sjukdom.

Prostatacancer är den i särklass vanligaste
cancersjukdomen inte bara bland män
utan även totalt i vårt land. Prostatacancer
är dessutom den, bland samtliga
cancersjukdomar, som skördar det största
antalet liv. Sverige är därtill ett av de
länder på jorden där prostatacancer är
vanligast förekommande.

Den testmetod som för närvarande
används för att upptäcka tidig prostata-
cancer, PSA-prov, är enligt vetenskapen
alltför inexakt och är därför inte tillfreds-
ställande för en allmän screening av stora
grupper av män. Forskare arbetar för att
hitta mera träffsäkra metoder. Det finns
forskare, som tror ett en sådan metod
skall kunna tas i bruk inom mindre än 10
år. Sveriges Lions kan markera ett
kraftfullt stöd för denna forskning genom
att anta nedanstående motion.
Ett samarbete mellan Lions och CMM
(Centrum för Molekylär Medicin)
kommer bland annat att kunna generera
gemensamma aktiviteter. Det handlar om
seminarier och kunskaps/erfarenhets-
utbyten för patientföreningar och aktuell
vårdpersonal samt, väl så betydelsefullt,
för media.

Hedersrådet 101A ställer sig bakom
denna motion.

Motion
Vi hemställer att Riksmötet föreslår
Lionsklubbama att lämna ett stöd åt den
riktade forskning som bedrivs vid
stiftelsen CMM (Karolinska Institutet,
Stockholm) och som syftar tfll, att inom
en treårsperiod ;

1. finna nya markörer för säkrare
diagnostik av prostatacancer. Effektiva
och verksamma sådana skulle kunna
motivera preventiva undersökningar av
stora patientgrupper, så kallad screening.

2. utveckla diagnostik för att kunna
fastställa när konventionell behandling ej
är effektiv (androgenresistens).
Kostnaden för Lions stöd till denna
forskning beräknas till 36 kr/lionsmed/em
och år, och bör pågå i tre år. Detta skulle
kunna ge ett resultat om 0,5 milj kr/ år,
vilket tillsammans med ekonomiskt stöd
från andra källor (Carnegie och Cancer-
fonden) skulle räcka till att stödja tre
forskare med speciell inriktning på
ovannämnda prostataproblematik.

forts sid 14
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Sveriges Lions kan genom att anta denna
motion bevisa att man kraftfullt stöder
kampen mot prostatacancer, den dödliga
sjukdom som drabbat och kommer att
drabba fler än 100 000 män 1 Sverige.

Presidenterna i:
Lions Club Eskilstuna/Smeden , Göran
Gredfors
Lions Club Skärblacka, Per Andersson
Lions Club Strängnäs, Rolf Sjöblom
Lions Club Trollbäcken, Nils Bengtsson
Lions Club Tyresö, Michael Blomberg
Lions Club Vreta Kloster, Peter Ekstedt
samt Lions Hedersråd 101A, Sten
Åkestam

Distrikt 101A tillstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet anser att forskning mot
prostatacancer är viktig och MD 101 är
engagerade i forskning bland annat mot
prostatacancer vid Universitetssjukhuset i
Umeå, Uppsala och Linköping genom de
fonder som klubbar och allmänhet redan
stöder. Forskning bedrivs i dessa fonder
på bland annat bröstcancer och prostata-
cancer.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

Motioner från klubbar

3.
Motion från LC Arboga om
att byta namn på Narkotika-
kommittén till Antidrog-
kommittén.

Sammanfattning:
Motionärens intention är att förtydliga,
gentemot allmänheten, kommitténs
arbetsområde genom att ändra namn till
Antidrogkommittén.

Bakgrund:
För att få en tydlighet gentemot allmänhe-
ten och för att fa en överensstämmelse
med den verksamhet och mål som
Lionsrörelsen har, föreslår vi: att namnet
Narkotikakommitte ändras till Antidrog-
kommittén.

Arboga 2004-12-09
För Lions Club Arboga
Göran Hyllendahl
Lions President

Distrikt 101B tillstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Förutsättningarna för motionen har
väsentligen förändrats genom beslut om
organisationsförändringen på Riksmötet i
Halmstad 2005.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

4.
Motion från LC Arboga
angående stadgar gällande
Narkotikakommittén.

Sammanfattning:
Motionärens syfte är att få organisationen
att överensstämma med den organisation
som redovisas i Handboken s 63 §14.

Bakgrund:
För närvarande finns inte Narkotika-
kommitten med i stadgarna, möjligtvis
kan den benämnas Projektgrupp enligt
MD 101:s stadgar § 14. Dock finns
Narkotikakommitten med under
"Multipeldistriktets kommitteer och
projektgrupper" i Handboken på sidan 17,
med en ordförande och en biträdande
ordförande. För att få överensstämmelse
med den organisation som finns i
verkligheten och för att få organisationen
att överensstämma med den som redovi-
sas i handboken, föreslår vi:
att det som omnämnes och som fungerar
som en kommitte, Narkotdcakommitten,
också förs in som en kommitte i stadgarna
(handboken sid. 63 § 14).

För Lions Club Arboga
Göran Hyllendahl

Distrikt 101B avstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Förutsättningarna för motionen har
väsentligen förändrats genom beslut om
organisationsförändringen på Riksmötet i
Halmstad 2005.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

5.
Motion från LC Eksjö angå-
ende handlingsplan för
handläggning av ungdoms-
läger och en kalender med
"viktiga kom ihåg datum".

Sammanfattning:
Motionären föreslår att GR tillsammans
med YED upprättar en förändrad
handläggning om hur ansökan skall gå till
vid ungdomsutbyte. Man vill dessutom få
en kalender med viktiga datum.

Bakgrund:
Ungdomsläger ser vi som ett utmärkt sätt
att skapa samförstånd mellan jordens folk
och vi vill gärna erbjuda våra ungdomar
detta men har svårigheter i handlägg-
ningen. Syftet med motionen är att
underlätta för klubbarna att utse ungdo-
mar för internationella ungdomsläger och

samtidigt underlätta arbetet för YED och
YEC.

Problemredovisning
Klubben får först i slutet av oktober en
katalog med aktuella läger. I katalogen
har vissa läger inte klart med platsen och
tiden för lägrets genomförande. Klubbens
ungdomskommitte skall försöka nå
ungdomar, som önskar delta i ett läger,
och som är beredd att lämna in en prel
anmälan senast 15 december. Det är
mycket svårt för intresserade ungdomar
att lämna en ansökan med katalogen som
underlag bl a för att uppgifter om tider
kan saknas. Uppgifter som är viktiga för
ungdomens beslut.

På 1'/2 månad skall information och
"marknadsföring" till presumtiva
ungdommar göras av Ungdomskommit-
ten. - Ungdomarna skall ta beslut om
läger och göra en ansökan -
stipendie-kommitten skall utse en lämplig
lägerkandidat - preliminär ansökan skall
skrivas och vara distriktets YEC tillhanda.
Förslag till handläggning

Vi föreslår att;
alla klubbar som önskar sända ungdom
till ett läger anmäler till DG önskemål om
antal platser senast 30 juni. DG skickar
vidare till pågående YEC.

YED efter genomgång på Europaforum
eller motsvarande fördelar erhållna läger
(antal och lägerplats) till respektive
distrikt. Besked senast 20 oktober till
distriktens YEC.

YEC fördelar de lägerplatser, som
distriktet erhållit, till de klubbar som
anmält önskemål om lägerplatser.
Klubbarna får besked senast 31 oktober.
Samtidigt bifogas PROGRAM FÖR
UNGDOMSUTBYTET.

klubbens ungdomskommitte i detta skede
går ut och marknadsför det eller de
aktuella lägren till t ex
gymnasieungdomar.

ungdomar ansöker om aktuell lägerplats
till stipendiekommitte/nämnd senast 5
december.

klubben därefter skickar in en prel
ansökan till YEC senast 15 december.

fortsatt handläggning sker enligt nuva-
rande regler.

Förslag till beslut på RM
RM beslutar uppdra till GR att tillsam-
mans med YED upprätta en handlings-
plan för handläggning av ungdomsläger
enligt motionärens förslag. Ny kalender
med "Viktiga kom ihåg datum" upprättas.

Lions Club Eksjö,Sven Nilsson
President

Distriktsrådet i 101 SM har beslutat att
tillstyrka motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Förslaget skulle innebära att för många
personer blir inblandade i processen.
Datumet den 20 oktober är snålt tilltaget
då sammanställning av katalog, möte med
andra YED på Europaforum samt
anordnande av seminarie för landets YEC
också skall genomföras. Många klubbar
har idag redan svårt att få in namn till
lägren till den 31 december. Varje år får
man dessutom ca 15-25 avhopp och GR
befarar att det blir svårare att göra
omplacering för tidigt.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

6.
Motion från LC Tyresö angå-
ende namnändring av Verk-
ställande Utskottet till Ar-
betsutskottet.

Sammanfattning:
Motionären föreslår en namnändring från
Verkställande Utskottet till Arbetsutskot-
tet.

Bakgrund:
Enligt stadgarna skall multipeldistriktet
ha ett verkställande utskott för handlägg-
ning och verkställighet av guvernörs-
rådets administrativa uppgifter samt för
beredning av ärenden till rådets samman-
träden.

Verkställande utskottet är underställt
guvernörsrådet och kan ej fatta egna
beslut i ärenden som inte är delegerade.
Guvernörsrådets ordförande är tillika
ordförande för verkställande utskottet och
har befogenhet att, utan delegation,
besluta i brådskande ärenden där rådets
beslut inte hinner avvaktas. Beslut som
fattas med stöd av delegation, eller i
brådskande ärenden, skall rapporteras till
guvernörsrådet på sätt som rådet bestäm-
mer.

Den för VU starkt begränsade besluts-
rätten är till för att säkerställa guvernörs-
rådets ledningsansvar inför Riksmötet
som är multipeldistriktets högsta beslu-
tande organ.

Vår klubb har noterat att benämningen
”verkställande utskott” tolkats på samma
sätt som titeln ”verkställande direktör”,
och som en befattning mer rätt att ta egna
beslut om den operativa verksamheten,
utan hörande av bolagsstyrelse och
stämma. Genom samtal med tidigare
distriktsguvernörer har vi förstått att
verkställande utskott, på gott eller ont, vid
flera tillfällen tagit egna beslut, utan
delegation, men fått sanktion av
guvernörsrådet i efterhand. Detta har,

trots den klargörande texten i stadgarna,
forts sid 15
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hos såväl distriktsguvernörer som VU-
ledamöter och lionmedlemmar, skapat en
käsnla av osäkerhet om vem som har
ansvaret att leda multipeldistriktets
operativea verksamhet, trots att detta
finns klart angivet i våra stadgar.

Frågan kan anses vara semantisk, d.v.s. en
tolkning av ordens betydelse, men den har
under tid ändå vållat flera diskussioner.
Riksmötet fastställde, för några år sedan,
benämningen VU fölr att stärka MD:s
administration utan att belast guvernörs-
rådet, som i stället skulle få mer tid för
den operativa verksamheten. Verkstäl-
lande utskottets kraftfulla sammansätt-
ning, visavis guvernörsrådet, har dock,
vid flertalet tillfällen, visa sig leda till att
VU anser sig ha mandat att agera
självständigt med egen beslutsrätt.

Då verkställande utskottets beslutsrätt är
starkt begränsad och VU’s huvudsakliga
uppgift är att bereda ärenden och svara
för administration, och för att inga
oklarheter skall föreligga om ansvars-
förhållandena mellan GR och VU,
föreslår vi Riksmötet;

Att besluta ändra benämningen ”Verkstäl-
lande Utskott” till ” Arbetsutskott”.

Lions Club Tyresö
Michael Blomberg

Distrikt 101A tillstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Termen verkställande för tankarna att
beslut kan tas i den operativa verksamhe-
ten. Utskottet är underställt Guvernörs-
rådet och fattar bara beslut i frågor som är
delegerade till utskottet.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet bifaller motionen.

Motioner från klubbar

7.
Motion från Lions Club
Simrishamn om medel från
aktivitet till administrativa
kassan.

Sammanfattning:
Motionären föreslår att 5-10 % av
insamlade medel skall täcka klubbens
administrativa kostnader och att Riks-
mötet årligen skall bestämma procentsat-
sen för uttaget samt att stadgarna skall
förändras som möjliggör åtgärden.

Bakgrund:
Under de senaste åren har i tidningen The
Lion kunnat läsas mer eller mindre bra
förslag på hur man skall kunna öka
antalet medlemmar i Lions. De senaste
årens internationella presidenter har också
haft denna fråga högt på dagordningen.
Men vad har hänt? Av de uppgifter som

lämnades i The Lion ( Riksmötestrycket)
kunde man läsa att minskningen var 105
medlemmar, att tre nya klubbar bildats
men att samtidigt fyra klubbar lagts ner. I
nummer 5/2005 av tidningen The Lion
skriver GRO Håkan Johansson i sin
ledare följande "Fakta talar för sig självt,
vi har under årens lopp tappat medlem-
mar, delvis på grund av vår höga medelål-
der och tillskottet av nya medlemmar
väger inte upp. Siffrorna för januari 2005
(skillnad mot juli 2004) visar ett minus på
226 totalt för MD och är bara ett fakta-
exempel på trenden". Vi delar GRO :s
uppfattning - trenden är solklar - kräft-
gången fortsätter och om inget radikalt
sker är det risk för att vi på sikt är ett
utdöende släkte. Att en varumärkes-
kampanj skulle vända denna trend tror vi
inte på. Ingen skall inbilla oss att
människor kommer att stå i kö för att bli
medlemmar i lions efter en annonskam-
panj. Risk finns t o m att den kan få
motsatt effekt. På många håll runt om i
vårt avlånga land finns det lions som
starkt ifrågasätter om denna dryga miljon
kronor inte kunnat användas bättre och är
kritiska till den extra utdebiteringen.

En fråga som aldrig kommit upp till
diskussion är om det rentav är för dyrt att
vara med i Lions. Det är förhållandevis
lätt att få människor intresserade av Lions
fram tills att man kommer till den punkt
då man måste tala om vad det kostar att
vara medlem. En vanlig årsmedlemsavgift
är 800 kronor. Redan här märker man en
viss reaktion och när man sedan lägger till
att minst lika mycket kostar förtäringen i
samband med månadsmötena och
förklarar att en realistisk årskostnad är
drygt 2.000 kronor, så svalnar intresset
påtagligt. Måste man vara rik för att vara
med i Lions?

Vi vet alla att en stor del av de pengar
som vi samlar in och skänker till olika
organisationer och fonder m fl går till
administration. Inte vår administration
utan andras, men det är trots det
Lionpengar. Procentsatser på 20-30
procent i administrationskostnader lär inte
vara ovanligt. Varför skall vi med
insamlade medel bekosta andras adminis-
tration utan att vi får täcka någon del av
vår egen?

Eftersträvansvärt och nödvändigt är att
sänka medlemsavgiften. Med det
regelsystem vi har torde detta inte i
nämnvärd omfattning vara möjligt.
Radikala och nya grepp måste därför till.
En möjlighet är att låta Lionklubbarna få
behålla en del av insamlade medel för att
täcka delar av administrationskostna-
derna.

En klubb som samlar in förslagsvis
200.000 kronor skulle om man fick
behålla endast 5 procent av de insamlade
medlen få ett tillskott i sin administrativa
kassa på 10.000 kronor. Om denna klubb
har 30 medlemmar så skulle medlemsav-
giften kunna sänkas till som högst 500

kronor per år. Om inte klubben väljer att
sänka medlemsavgiften skulle istället
klubben kunna använda pengarna för att
låta sig representeras vid riksmöte,
distriktsmöte och zonmöte i större
omfattning än vad som sker idag.
Åtskilliga klubbar anser sig inte ha råd att
låta sig representeras vid riksmötena,
vilket är en fara för demokratin inom
Lions.

Vi är naturligtvis fullständigt medvetna
om att detta inte är möjligt med det
stadgar som vi har idag. Men varför kan
man inte ändra stadgarna? Varför kan man
inte skriva in i stadgarna att 5-10 procent
av insamlade medel får användas till
administration och att Riksmötet varje år
beslutar om den procentsats som skall
gälla. Det är alltså inte den enskilda
klubben som skall bestämma procentsat-
sen.

Vad innebär förslaget? Förhoppningsvis
lättare att rekrytera nya lions och att
behålla dem kvar i klubbarna (sannolikt
finns det ett antal medlemmar som lämnat
lions p g a de höga kostnaderna). Större
entusiasm inför klubbens aktiviteter då
medlemmarna vet att en liten (om än
mycket liten del) går till klubbkassan.
Sannolikt kommer det totala beloppet för
välgörande ändamål ändå inte att minska
utan kanske snarare öka.
Vi lever i en föränderlig värld och även
Lions måste "leva" i denna. Lions måste
se framåt och inte vara främmande för att
diskutera och ta till sig även radikala
förslag.

Lions Club i Simrishamn yrkar:
Att beslut fattas om att klubbarna får
behålla 5-10 procent av insamlade medel
för att täcka en del av administrations-
kostnaderna. Att beslut om vilken
procentsats som skall gälla varje år fattas
av Riksmötet. Att beslut fattas om
nödvändiga förändringar i stadgarna.
Simrishamn i september 2005
Borstahusen 051121

Distrikt 101-S avstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet menar att förslaget strider
mot våra internationella stadgar likväl
som Lions etik nr 4 "Skaffa dig inte
fördelar på andras bekostnad" och mot
allmänhetens förväntningar. Ett svenskt
Riksmöte kan inte fatta beslut enligt
motionärens yrkande.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

8.

Sammanfattning:
Motionären vill att fler klubbar samlar in
glasögon och sänder till "Vision for All"
som tvättar, mäter och förpackar glasögo-
nen. Varje klubb bör spendera 1000.- per
år för att täcka kostnader för optiker och
assistenter som frivilligt åker ut för att
dela ut glasögonen.

Bakgrund:
Vissa klubbar inom Lion har under många
år samlat in begagnade glasögon, som
givit många personer i u-länder tillfälle
till ett bättre liv. Vi har inom Lion
Sandviken funnit att denna aktivitet givit
Lions en mycket god goodwill bland
invånarna i Sandviken. Vi föreslår att
glasögoninsamlingen göres till en
nationell aktivitet! Detta är enkelt och av
erfarenhet vet vi att folk blir engagerade -
i alla hem ligger det begagnade glasögon!
De insamlade glasögonen sändes till
VFA, Vision for all, i Borensberg. VFA är
en ideell förening som består av optiker
och andra intresserade. Glasögonen
tvättas, och mätes upp, förpackas i
plastpåsar med styrkeangivelser. Eftersom
en del organisationer, t.ex Studieförbun-
det Vuxenskolan, (SV); Röda korset,
Swedish Cooperative Center (SCC) m.fl.
har olika hjälpverksamheter i u-länder i
form av utbildningsprogram, biblioteks-
verksamhet m.m. så bör Lions samarbeta
med dessa organisationer. Varje lionklubb
i Sverige bör spenderar 1000 kronor för
denna verksamhet. De inkommande
medlen skall vara till för att hjälpa till
med de kostnader som de optiker och
assistenter, som åker helt ideellt ut till
mottagarländerna och utprovar glasögo-
nen på de behövande. Förberedelse och
planering av arbetet sker genom ovan-
nämnda organisationers samarbetspart-
ners i respektive land. VFA har under de
senaste tio åren delat ut glasögon till ca.
30.000 personer. Här har 125 optiker och
121 assistenter gjort sina ideella insatser.
Huvudsakligen har arbetet skett i
Sydamerikas fattigaste länder såsom
Nicaragua, Chile, Peru, Cuba, Guatemala
m.fl. Denna insats har värderats till ca. $
4 500 000 USD! Med en bra lionsatsning
kan vi hjälpa många människor i t.ex
Afrika och andra delar av världen, där
behov av utbildning är stort. Att lära sig
läsa går bättre om man ser!
LC Sandviken föreslår Lions Riksmöte att
glasögoninsamlingen göres till en
nationell aktivitet och att varje lionklubb
satsar 1000:-för att hjälpa VFA med det
aktuella arbetet.

Erik Persson, president

Distrikt 101-GD finner motionen
vällovlig men menar att aktiviteten är
välkänd och avstyrker motionen.

Guvernörsrådets yttrande:
Guvernörsrådet delar distriktets bedöm-
ning i frågan.

Guvernörsrådet föreslår att
Riksmötet avslår motionen.

Motion från LC Sandviken att
glasögoninsamlingen görs
till en nationell aktivitet, "Ge
och Se".
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Lions mot våld och droger
- fortsatt huvudtema

Verksamhetsplan 2006-2007

Guvernörsrådet för 2006-
2007 vill arbeta efter följande
verksamhetsplan och huvud-
temat är fortsatt
Lions kamp mot våld och
droger.

Kommittén för Framtid, Utveckling
och Utbildning
Medlemsantalet är en viktig fråga.
Lionrörelsen har, som andra organisatio-
ner, haft ett vikande medlemsantal.
Varumärkeskampanjen har två syften,
dels att synliggöra lionrörelsen så att man
gärna ger lions sitt bidrag, dels att
intressera människor att bli medlemmar.

Mål:
Stoppa den nedåtgående trenden genom
att både minska avgångarna i befintliga
klubbar och rekrytera nya medlemmar.
Starta nya klubbar i enlighet med
distriktens målsättningar.
Att ge god kännedom om lions verksam-
het både internt och externt. Detta skapar
större förståelse för innebörden av fattade
beslut och större vilja att delta i arbetet.

Kommittén för hjälpverksamhet
Handikapp
Arbetet med handikappades vardag
genom projektet "gör din kommun
tillgänglig" har för Östersund varit
positivt.
Bragdmedaljer och livskvalitets-
utmärkelser är bra exempel på hur lions
kan uppmuntra och synliggöra enskilda
människors prestationer.

Mål:
Fortsätta med projektet "gör din kommun
tillgänglig" genom att utse en ort för
försök att utveckla verksamheten..
Fortsätta med Bragdlejon och
livskvalitetsutmärkelser.
Fortsätta med försäljning av "Handikapp-
diplom" till förmån för handikapp-
idrotten.

Internationella relationer
Lions kan genom sina projekt möjliggöra
en livskvalitetshöjning för miljoner
människor.

Mål:
Genomföra de projekt som beslutas av
Riksmötet.
Nå målen för insamling till "Pengapåsen".

Katastrofberedskapen
Katastrofberedskapen ger penningbidrag
till områden som utsatts för katastrofer.
Det är viktigt att kassan ständigt fylls på
så att man har möjlighet till en snabb
hjälpinsats.

Mål:
Nå målen för insamling till "Katastrof-
beredskapen”.

Tältprojektet
Lions samarbete med Räddningsverket
(SRV) innebär att lions ger SRV tält att
sätta upp i katastrofområden. SRV är
mycket nöjd med samarbetet som skall
fortsätta.

Mål:
Det är frivilligt att fylla på kassan från
klubbarna.

Kommittén för barn- och ung-
domsverksamhet

Ungdom
Lions skall skapa en anda av samförstånd
mellan jordens folk. Detta görs t ex
genom att vi anordnar läger för utländska
och svenska ungdomar och att svenska
ungdomar åker ut till internationella läger
i världen.

Mål:
Sveriges lions skall anordna 3 internatio-
nella läger under verksamhetsåret.

Narkotika
Innevarande års huvudmål "Lions mot
våld och droger" är aktuellt även för
kommande verksamhetsår. Kampen mot
våld i samhället är nödvändig och en
allmän attitydförändring måste komma
till stånd. Lions Quest-utbildningen har
visat sig vara ett effektivt verktyg för
lärarna att hjälpa elever att stå emot
negativa grupptryck.
Dessutom kan lokala klubbar stödja
kvinno- och mansjourer i deras arbete att
förbättra enskilda människors vardag till
det bättre.

Mål:
Nya narkotikahundar kan sponsras då de
är effektiva i sökning av smuggelgods.
Lions Quest kurser skall öka i hela landet.

LEO
LEO:s verksamhet syftar till att möjlig-

göra för ungdomar att engagera sig inom
lionrörelsen. Arbetet med att starta LEO-
klubbar kan bara göras genom att
eldsjälar satsar på att bilda nya klubbar.
Befintliga LEO-klubbar bör tas upp i
liongemenskapen genom bl a sponsring
av LEO:s deltagande på riksmöten.

Mål:
Ge uppmuntran och stöttning till alla
försök att starta LEO-klubbar.

Aktiviteter

Sight First
Convention i Hongkong beslutade att en
ny Sight First kampanj skall anordnas för
att förhindra onödig blindhet i världen.
Projektet avslutas på Convention i
Bangkok 2008.

Mål:
Nå målen för insamling till Sight First.

Administrativa verksamheten

Administration
Vår administration sköts idag av persona-
len på vårt kontor. Så många uppgifter
som möjligt bör läggas på personalen så
att GR kan ägna sig åt att leda och
utveckla lionrörelsen in i framtiden.
Arbetet pågår för ett allt mer effektivt
administrativt arbete.

Mål:
Att tillsammans med vår personal
fortsätta arbetet med att effektivisera det
administrativa arbetet.

Ekonomi
Arbetet med ekonomin har under de
gångna åren stramat upp rutiner för en allt
mer kostnadseffektiv verksamhet. En svår
balansgång mellan att kunna utföra de
uppgifter som åligger oss och att inte
belasta medlemmarna med en alltför hög
medlemsavgift gör att arbetet ständigt
måste pågå.

Mål:
Att fortsätta hitta vägar för en allt mer
kostnadseffektiv verksamhet.

Varumärkeskampanjen
Varumärkeskampanjen har två syften,
dels att synliggöra lionrörelsen så att man
gärna ger lions sitt bidrag, dels att
intressera människor att bli medlemmar.

Mål:
Att fortsätta med varumärkeskampanjen.

Extern verksamhet
Stiftelsen Sveriges Lions hjälpfond
Stiftelse med 90-konto är en egen juridisk
person som själv beslutar om sin utdel-
ning av medlen som inkommit. Detta
styrs naturligtvis av eventuella önskemål
från den allmänhet som ger sina bidrag.

Mål:
Att fortsätta informera om kontot så att
allmänheten väljer lions 90-konto för sina
bidrag.

För kommande guvernörsråd, verksam-
hetsåret 2006-2007:

Annette Eiserman-Wikström, vGRO
Anita Lemmel, vDG 101-A
Per-Åke Öster, vDG 101-B
Robert Jeraeus, vDG 101-GD
Hans Johansson, vDG 101-N
Martin Enqvist, vDG 101-P
Rune Esbjörnsson, vDG 101-S
Johnny Orthagen, vDG 101-SM
Åke Björkman, vDG101-SV
Göran Linnarsson, vDG 101-U
Nils-Erik Borgström, vDG 101-VG
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Budget för verksamhetsåret 2006-2007

Prognos 2007-2008 och 2008-2009 
Belopp i Tkr  

Budget         
2006-2007 

Prognos           
2007-2008 

Prognos           
2008-2009 

Antal medlemmar  14250 14250 14300 

Intäkter               Medlemsavgift   235 235 235 

        

Nationella avgifter 1 3 349      3 349 3 361 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 266  271 275 
Försäljning   3 88  92 96 
Handbok 4 156  152 152 

the lion 5 653  653 656 
Anm avgifter seminarier 6 90  90 90 
Övr ersättningar o intäkter 7 31  32 32 

Summa intäkter   4 633  4 639 4 662 
        

Kostnader  2006-2007 2007-2008 2008-2009 
Varor 8 -66  -69 -60 
GRO 9 -81  -83 -86 
GR  10 -91  -94 -96 
VU 11 -139  -143 -147 
IT 12 -48  -50 -32 
RM 13 -248  -250 -252 
NSR 14 -311  -230 -264 
EF 15 -76  -78 -79 
Convention 16 -43  -47 -48 
Övriga kommittéer 17 -4  -4 -4 
Framtidskommittén 18 -353  -353 -353 
HUM 19 -74  -74 -74 
Ungdom 20 -90  -90 -90 
RVN 21 -23  -23 -23 
HRO 22 -1  -1 -1 
the lion 23 -504  -512 -512 
Handboken 24 -132  -136 -136 
Personal 25 -1 626  -1 670 -1 692 
Drift 26 -663  -672 -683 

Summa kostnader   -4 573  -4 579 -4 632 
        

Resultat före avskrivningar 60  60 30 
        

Kostnader för avskrivn o avsättn 27 -60  -60 -35 
Finansiella intäkter och kostnader 28 30  30 35 

  -30  -30 0 
        

Resultat före skatt   30  30 30 
        

Skatter 29 -20  -20 -20 
        

Resultat efter skatt   10  10 10 

Kommentar till budget: 
 

Budgeten är baserad på en analys av förekommande kostnader under inne-
varande och föregående verksamhetsår samt vad som kan förväntas i servi-
ce till medlemmar, kontorsbemanning och kommittéarbeten. 
Hänsyn har tagits till föregående års beslut om översyn inriktad mot bespa-
ringar. Detta återspeglar sig bl.a. i att en oförändrad medlemsavgift föreslås, 
trots ett minskande medlemsantal. Beräknade kostnader har även totalt sett 
kunnat reduceras i förhållande till föregående års budget.   
Som osäkerhetsfaktorer kan nämnas medlemsutvecklingen, ev. kontorsflytt 
under året samt genomförandet  av  den nya organisationen. 
En ny kontoplan tas i bruk vid verksamhetsårets början. Denna kommer att 
innebära en förbättrad möjlighet till kostnadsuppföljning och budgetjämförel-
se

Under rubriken intäkter:  
 Nationella avgifter (1) 
 Baseras på en oförändrad medlemsavgift (235 kr/år). 
Antal medlemmar har antagits uppgå till 14.250.  F.n. 
ligger medlemsantalet lägre, men antagande har gjorts 
att pågående informationskampanj skall generera en 
positiv medlemsutveckling. 
 
 LCI ersättning pers, lokal o mtrl (2) 
Ersättning från Lions Clubs International utgår med 75% 
av faktiska kostnader för personal och lokaler gällande 
supply. 
 
 Försäljning (3) 
Bruttointäkter för försäljning av artiklar, utanför LCI-
katalogen. 
 
 Handboken (4) 
Bruttointäkt vid försäljning av handboken. 
 
 The Lion (5) 
Ersättning med $6.00 per prenumeration (medlem) och 
år, samt en fast ersättning för översättning av artiklar 
från engelska. Intäkten baseras på $1=7,45 Sek 
 
 Anm.avgifter seminarier (6) 
Schablonmässiga avgifter tas ut av distrikten till utbild-
ningar och seminarier. 
 
 Övriga intäkter (7) 
Avser annonsintäkter The Lion samt utdebiterade porto- 
och fraktkostnader. 
 
 Under rubriken kostnader:  
 Varor (8) 
Kostnader för inköp av varor till försäljning. 
 
 GRO,GR,VU, Nordiska Samarbetsrådet, Euro-
paforum samt Convention (9,10,11,14,15,16) 
Av guvernörsrådet fastlagda policies styr vilka ersätt-
ningar som medges vid resor och möten samt administ-
rativa ersättningar. 
 
 Riksmöte (13) 
Indexreglerat arrangörsbidrag till riksmötesarrangör. 
Uppräknas årligen enligt KPI. 
 
 Kommittéer (12,17,18,19,20,21,22)  
Avsatta medel för kommittéernas verksamhet i enligt 
med stadgar, arbetsordning och beslut av Guvernörsråd. 
  
 The Lion (23) 
Kostnaderna omfattar tryckning, distribution, reportage 
och PR-seminarie. 
 
 Handboken (24) 
Avser tryckkostnader för handboken. 
 
 Personal (25) 
Löner, socialavgifter, personalsociala kostnader samt 
kostnadsersättningar avseende samtlig personal på kon-
toret. 
 
 Drift (26) 
Här ingår kostnader för lokaler, serviceavtal, under-
håll/support, porto/tele, kontorsmaterial, försäkringar, 
revision, förvaltning och oförutsett. 
 
 Avskrivningar, finansiella intäkter och kostna-
der (27,28) 
Avskrivning av inventarier, ränta på kapital. 
 
 Skatt (29) 
Personalens löneskatt. 
   
Guvernörsrådet föreslår riksmötet att: 
 

- fastställa föreslagen budget såsom en rambudget 
 

- fastställa medlemsavgiften till 235 kr/år

ÅRSBUDGET MD 101 Verksamhetsåret 2006-2007 
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Vi som arrangerar 2006 års
Riksmöte i Trollhättan hoppas
att du kommer att trivas hos
oss.
Vi önskar dig hjärtligt välkom-
men till Trollhättan!

Vårt tema är ”samarbete över gränserna”.
Vi har arbetat för att skapa möjligheter för
dig som kommer till Riksmötet att möta
många Lions, Leos och andra vänner –
både nya och kända sedan tidigare.  Vi
hoppas att du med ditt deltagande i
Riksmötet får chans att vidga vyerna och
att du verkligen känner att du deltager i
demokratin inom den förening som du är
medlem i. För det är faktiskt så att det är
på Riksmötet som besluten fattas.

Vi arrangerade klubbar: Lions Club (LC)
Trollhättan, Uddevalla och Vänersborg
har verkligen samarbetat över gränserna.

Då det är små orter som tillsammans
arrangerar detta Riksmöte betyder det
också att vi Lions fått gå utanför grän-
serna för att kunna genomföra Riksmötet.
Våra familjemedlemmar, även de som
inte är med i Lions, är engagerade till
hundra procent.

Vi bjuder på en del nyheter, bland annat
blåser vi liv i en gammal tradition:
Fanborg. Invigningen inleds med en parad
med fanor från Hotell Swania till
Oscarsbron där Vattenfall släpper på ett
mäktigt vattenfall. Sedan går vi till
Älvshögsborg där själva invigningen sker.

När det gäller fanorna vädjar vi till alla
deltagande klubbar och distrikt att ha med
så många klubb- och distriktsfanor som
möjligt. Det ser mäktigt ut och ska ses
som vår del i Varumärkeskampanjen, att
synas.

Vi ber klubbarna att maila till Urban
Möller på adressen: umoll@telia.com, så
vi får en kläm på hur många fanor det
blir.

För partners som inte deltar i själva
Riksmötesförhandlingarna finns det
spännande utflyktsprogram att välja
emellan, som exempelvis en tur i Linnés
fotspår.

Känn er alla varmt välkomna!

PS: Du har väl inte glömt att anmäla dig?
Det finns fortfarande plats för dig!

Riksmöteskommittén med alla medarbe-
tare genom Björn Wahlenius, Riksmötes-
general

Träffas och trivas i Trollhättan

Några av arrangörerna av
2006 års Riksmöte, från
vänster Lars-Ove Antonsson
- LC Trollhättan, Björn
Wahlenius - LC Trollhättan
och Riksmötesgeneral, Lars-
Göran Carlsson - LC
Vänersborg samt Göran
Kjellebäck - LC Trollhättan.
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Program

Onsdag 24 maj
18.00-22.00 Registrering Scandic Swania Hotel

Torsdag 25 maj
09.00-17.00 Registrering Älvhögsborg
09.00-16.30 Försäljning av supplies Älvhögsborg
09.00-16.30 Utställningar Älvhögsborg

08.30-11.00 Guvernörsrådet sammanträder Scandic Swania Hotel
11.00-12.00 Hedersrådet sammanträder Scandic Swania Hotel
12.00-13.00 Hedersrådets lunch Scandic Swania Hotel

13.00-15.00 Seminarium "Astma och Allergi" PAN Folkets Hus Kulturhuset
13.00-15.00 Seminarium "Våldet i samhället" Hebeteatern Folkets Hus Kulturhuset
16.30-16.45 Samling för marsch med fanor Scandic Swania Hotel
17.00 Avmarsch till Vattenpåsläpp
18.30 Invigning av Riksmötet Älvhögsborg

Därefter Välkomstparty Scandic Swania Hotel

Fredag 26 maj
07.30-16.00 Registering Älvhögsborg
07.30-16.00 Försäljning av supplies, Utställningar Älvhögsborg

08.30-12.00 Riksmötesförhandlingar Älvhögsborg
08.30-12.00 Leo-möte Älvhögsborg

09.00-16.00 Partnerprogram Älvhögsborg/Scandic Swania Hotel

12.00-13.15 Arbetslunch Folkets Hus Kulturhuset

13.15-16.30 Riksmötesförhandlingar Älvhögsborg
13.15-16.30 Leo-möte Älvhögsborg

19.00-19.30 Mottagning Melvin Jones Folkets Hus Kulturhuset
20.00-01.00 Bankett Folkets Hus Kulturhuset

Lördag 27 maj
09.00-12.00 Guvernörsrådet sammanträder Scandic Swania Hotel

08.00 - Riksmötetsgolf Onsjö Golfklubb



Plats för anteckningar

Seminariet ”Våldet i samhället”

Professorn i kriminologi, Jerzy Sarnecki, Stockholms Universitet, talar om
brottslighetens omfattning i samhället idag och om det brottsförebyggande arbetet.

Torsdag 25 maj, 13:00 - 15:00, plats: Hebeteatern, Folkets Hus, Kulturhuset


